


Spoštovani! 

Vabimo vas 
na spominsko 
komemoracijo, 
ki bo v petek, 

Í8. oktobra, ob 16. uri 
pri spomeniku 
ob OŠ Trzin, 

•i®' se bomo poklonili 
padlim v NOB. 

Vljudno vabljeni! 

OOZB Trzin 



Commerce 
i@pêo zimo Im pomêad 

,Ulil LINOUC 
m m Mdé! 

UGODNE CENE - MOŽNOST PLAČILA NA OBROKE 

(d 01/723 09 00 www,hp<onimerce.$i 

Čistilni servis 
Depala vas d.o.o. 
Depala vas 5, Domžale 

Tel.: 01/ 72 41 657, 041/ 695 339, 01/ 72 42 489 

Čist imo: • vse vrste oblačil, tudi perilo 

• vse vrste preprog 

• vse vrste zaves (tudi lamelne) 

• tapisone in tople pode ter marmor 

Pr idemo na dom, po dogovoru lahko tudi ob vikendih 

in praznikih. Čist i lni servis imamo v Depali vasi tik ob 

cesti z vel ik im parkir iščem. 

Odprto imamo vsak dan od 8h do 19h, 

ob sobotah od 9h do 13h. 

Čisti lni servis 

HUBATir: 
Dobea: 73, 

1» novembrom vam nudimo 
o: * rezanega cvetja 

* lončnih krizantem 
* mačeh 
* gotovih aranžmajev 
* aranžma po vaših žel jah 

Telefon: 01 / 723 09 02 

/yyj 
AL WAG I 
POT ZA BISTRICO 67, Domžale 
Tel.: 7 2 2 56 3 0 , 7 2 2 56 34 
e-mail: a lwagi@siol .net 
www.alwagi .s i 

OLJNI KOTLI IfOIBllSElDIlHIS 

Z a lepo telo, k o ž o , z d r a v j e in p o č u t j e ? 

Preveč kilogramov ? Celulit ? 

Telovadba, spreji, fitnes in savna: neuspešno. 

Po vsakem hujšanju ste še težji, celulit in maščobne blazine 

na trebuhu in zadnjici so še večje. 

Ne obupajte! 
Z vakuumsko hypoxi terapijo vam načrtno 

in uspešno zmanjšamo centimetre, kilograme 
in celulit na nogah, zadnjici, bokih in trebuhu. 

Rezultati so dolgotrajni. 

potem 

, J * * " 
primerlj ivo z l iposukcijo, vendar nebolče 

Stori te n e k a j kor i s tnega za sebe. 

S tem oglasom je prvi obisk brezplačen. 

Za informacije in naročila pokličite (M I /538.5 i 4 www.deval.si 

Deval d.o.o., S t u d i « Ljubljanska 13 g. 1236 Trzin 

Prodaja in lastna proizvodnja 

I Trgovina 

'A GO J A 
d. o.o. 

Trgovina: 
KOTLI, BOJLERJI, TOPLOTINJE 
ČRPALKE, SOLARNI KOLEKTOR JI, 
KLIMATSKE NAPRAVE 

Lastna proizvodnja: 
BOJLERJI, GRELNIKI VODE 
CISTERNE, INOX OQRAJE, 
OIMNE CEVI 

w w w . l a g o j a . s i 

LAGOJA d.o.o. 
NA GMAJNI 2 2 
1234 LOKA PRI MENGŠU 
TEL.: 0 1 7 2 3 - 0 0 - 4 0 
FAX: 0 1 723 -00 -45 

PE: TRGOVINA LAGOJA 
SLOVENSKA C. 67 , MENG 
TEL.: 01 729-1 1 -56 
FAX. 0 1 729 -11 -57 
E-MAIL: !agoi3.doo@vo!ja.ne 

mailto:alwagi@siol.net
http://www.alwagi.si
http://www.deval.si


ODSEV 3 

Znanje je postato »tržno blago« 

dneh, ko ste v poštne nabi-
ralnike prejeli oktobrski Odsev, 
poteka jubilejni, že deseti »Teden 
vseživljenjskega učenja« (TVU). 
Številnim že tradicionalnim pri-
reditvam, ki potekajo v sklopu 
TVU, se bo letos pridružila še 
ena nova - Forum odraslih učen-
cev. Zato mi dovolite nekaj be-
sed na temo vloge znanja v 
sodobnem svetu. 

Verjetno sle opazili, da je bilo v vseh 
medijih že vse od začetka novega šol-
skega leta veliko pozornosti namenjene 
izobraževanju, saj si tako rekoč vse, 
tudi povsem neznane izobraževalne 
ustanove in podjetja prizadevajo, da bi 
vas privabili v svoje predavalnice. Ne-
kateri ponujajo znanja, ki so v današ-
njem svetu res potrebna, če ne že kar 
nujna, drugi pa vas privabljajo z znanji 
malce bolj dvomljive uporabnosti. To 
dokazuje mojo naslovno trditev, daje 
znanje postalo »tržno blago«, se pravi, 
da se prodaja enako kot zabavna elek-

tronika ali krompir na tržnici. Pač izbereš 
tisto, k i ti j e najbolj všeč, ne glede na upo-
rabnost ... 
Cene izobraževalnih programov so pravilo-
ma precej zasoljene, saj so izobraževalne 
ustanove prepričane, da znanje ne more 
imeti previsoke cene. Vseeno (ali pa ravno 
zato) je premislek pred odločitvi jo za ta ali 
oni tečaj oziroma seminar še kako na mes-
tu. Mi , potrošniki, se moramo tudi v tem 
primeru obnašati racionalno ali če hočete 
ekonomsko - premislimo torej, kaj bomo z 
novim znanjem sploh pridobili. Pregovor, 
ki pravi, da več kot znaš, več veljaš, sicer 
še vedno vel ja, toda danes so nekatera 
znanja vredna več od drugih. Da je temu res 
tako, dokazujejo množice mladih, univerzi-
tetno izobraženih ljudi brez zaposlitve ali 
pa z zaposlitvijo, ki z njihovo izobrazbo ni-
ma praktično nič skupnega. Zato se je tako 
težko in po svoje tudi nesmiselno izobraže-
vati »na zalogo«, čeprav nam vsi svetujejo 
ravno to. Pri današnji hitrosti tehnološkega 
razvoja je namreč izjemno težko oceniti, 
katera znanja bodo tržno zanimiva čez pet 
let, medtem ko so napovedi za deset let in 
več zgolj ugibanje. Zato je veliko bolj smi-
selno, da se izobražujemo sproti in da neko 
znanje pridobimo šele tedaj, ko vemo, ko-
mu in za koliko ga bomo na trgu dejansko 
lahko prodali. 

S pravkar zapisanim seveda ne trdim, da je 
učenje nesmiselno ali celo nepotrebno -
daleč od tega. Trdim pa, daje izbira znanja 
danes že tako velika, daje praktično nemo-
goče izbrati pravo, če ne vemo, za kaj ga 
bomo imeli. Da bi se izobraževali samo 
zato, da bomo več vedeli, je pa za večino 
izmed nas predrago početje. 

Bolonjska deklaracija 
Na področju formalnega izobraževanja naj 
bi velike spremembe prinesla tako imeno-
vana bolonjska deklaracija, ki med drugim 
predvideva skrajšanje študija, njegovo več-
j o (predvsem praktično) uporabnost in lažje 
prehode med študijskimi programi. Kako in 
če sploh bo EU dosegla te cilje, zaenkrat še 
ni jasno, dejstvo paje, da sodoben svet zah-
teva vedno daljše priprave na vstop na trg 
dela. Samo za primer: otroci, ki sedaj vsto-
pajo v izobraževalni sistem, se bodo za pr-
vo zaposlitev pripravljali eno tretjino živ-
ljenja, pa tudi po tistem se bodo zelo pogos-
to vračali v predavalnice po novo ali dodat-
no znanje. Pa ne samo oni, tudi srednja in 
celo starejša generacija se bosta morali 
navaditi na to, da se bosta občasno vrnil i v 
šolske klopi in posodobili svoje znanje. 
Pred kakšnimi dvajsetimi leti je na leto za-

starelo pet odstotkov vsega znanja, da-
nes paje ta odstotek zagotovo precej 
višji. In ravno temu, tako imenovanemu 
vseživljenjskemu učenju je namenjen 
T V U oziroma njegov letošnji Forum 
odraslih učencev. Skratka, če se boste to 
jesen odločil i pridobiti kakšno novo 
znanje, vam želim, da bi vam v prihod-
nje kar najbolje služilo. 
En lep jesenski pozdrav vsem skupaj, 

Zoran Jereb, 
glavni in odgovorni urednik 

ODSEV 
glasilo Občine Trzin 

Glavni in odgovorni urednik: 
Zoran Jereb 

Tehnično ure jan je in tisk: 
Tiskarna Ravnikar, Domžale 

Trženje: 
Jožica Valenčak 

Lektor i ranje 
(razen Uradnega vestnika): 

Mari ja Lukan 

Naklada: 
1.500 izvodov 

Elektronski naslov: 
zoran.jereb@siol.net 

Telefon: 
01 831 00 69 in 040 835 356 

Glasilo izhaja enkrat mesečno 
in ga brezplačno prejemajo 
vsa gospodinjstva v Trzinu 

ISSN 1408-4902 

Svoj delež k pridobivanju novega 
znanja bomo v naslednjih mese- \ 
cih prispevali tudi v Odsevu. Z 
mag. Julijo Herle, pomočnico 
direktorja podjetja Herle MA V, 
Francem Vehovcem, direktorjem 
svetovalnega podjetja PIT, ter 
Jožico Rihter, vodjo trzinske 
poslovalnice t/ Banki Domžale, 
smo namreč dogovorjeni, da 
bomo začeli pripravljati članke o 
tem, kako se lotiti podjetništva. V 
njih bomo bralcem s kar se da 
praktičnimi nasveti pomagali do 
pravilnih in varnih prvih korakov v j 
poslovnem svetu. S tem bomo 
po naših močeh podprli prizade-
vanja občinske uprave, da pod-

jetniško miselnost v občini Trzin 
še okrepi. 

mailto:zoran.jereb@siol.net


4 ODŠEL 

T 
C7\y g o d b a v zvezi z družbo Av lo Ak-

t iv in njeno gradnjo nedvomno neprimer-
ne stavbe ob L jubl janski (pri Mercator ju) 
se zapleta. Minist rstvo za okol je in pros-
tor j e zavrni lo pri tožbo Občine Trz in na 
izdano gradbeno dovoljenje, čeprav j e po 
našem prepričanju občina v pri tožbi 
navedla dovol j prepr ič l j iv ih argumentov 
za pritožbo. Že laiku j e jasno, da izdaja-
telj gradbenega dovol jenja ni preveri l in 
upošteval Odloka o prostorsko ureditve-
nih pogoj ih, ki pravi, d a j e projektant 
dolžan pri lagodit i projekt višini in obl i -
kovnim znači lnostim sosednjih objektov. 
Občina Trzin ni bila upoštevana kot 
stranka v postopku pred izdajo gradbene-
ga dovoljenja, čeprav je lastnica več par-
cel, ki mej i jo na gradbeno parcelo in 
potemtakem gotovo leži jo na vp l ivnem 
območju gradnje. Poleg tega bi Še dodat-
no morala bi t i upoštevana kot stranka v 
postopku, ker j e lastnica zemlj išč, po ka-
terih potekajo dovozne poti in infrastruk-
turni vodi do gradbene parcele. Povrhu je 
investitor še začel z gradnjo kar precej 
časa pred izdajo gradbenega dovol jenja 
in ne le pred pravnomočnostjo dovol jen-
ja. Če že odmis l imo skrajno čudno uredi-
tev, k i j o določa nov i Zakon o graditvi 
objektov, ki občini odreka pravico do 
udeležbe v postopku izdaje gradbenega 
dovoljenja z v id ika presoje skladnosti 
projekta z vel javnim prostorsko izvedbe-
nim aktom, ki g a j e sprejela občina, j e 
bi lo torej tudi drugih argumentov za upo-
števanje pritožbe več kot dovol j . Je pa 
vsekakor potrebno tudi ob tej pri ložnosti 
poudarit i , d a j e omenjena zakonska ure-
ditev skrajno čudna in neprijazna do 
občin, tako da se lahko vprašamo, kako 
razumeti ureditev, po kateri je občina 
pristojna za urejanje prostora, n ima pa 
pravice presoje, ali projekt j e skladen z 
njenimi prostorskimi akti al i ne. 
K l j ub vsemu navedenemu j e ministrstvo, 
kot rečeno, našo pritožbo zavrni lo in to 
izredno hitro, čeprav se tovrstni postopki 
na ministrstvu pravi loma le redkokdaj 
končajo prej kot v letu dni. Težko se pri 
tem izognemo zoprni misl i , da mora bi t i i. 

nekaj za vsem tem. Moč kapitala, s katero so 
tudi nas v razgovorih z n j im i poskušali pre-
pričati zastopniki družbe Avto Ak t i v ali mor-
da kak posebni pol i t ični interes in vpl iv? 
Kakorko l i že, ker se nam zdi sklep ministrst-
va o zavrnitvi naše pritožbe preccj dvoml j iv , 
smo že v lož i l i tožbo prot i ministrstvu na 
upravno sodišče. Upajmo, da bo tudi sodišče 
delovalo enako hitro kot ministrstvo in da bo 
hkrati imelo več nepristranskega posluha za 
naše argumente, kajt i že po »skeletu«, k i zdaj 
štr l i v zrak ob Ljubl janski , lahko vsakdo 
sklepa, da projekt pač ni pri lagojen okol ju; 
ne le d a j e previsok, temveč tudi po ob l ik i 
načrtovane zgradbe moteč. Kot župan name-
ravam skupaj z drugimi člani občinskega 
vodstva (podžupan, občinski svet, uprava 
itd.) storit i vse, kar j e sploh mogoče, da 
takšno neskladno gradnjo preprečimo. Žal pa 
j e res, da nam novi zakon, kot rečeno, ni 
naklonjen. Se več: v bistvu j c do občin v tem 
pogledu celo diskriminatoren. 
Nekol iko boljše nam v zadnjem času kaže v 
zvezi z našo dolgoletno željo in prizadevan-
jem za ureditev razmer ob in na Mengeški 
cesti. Dogovor, k i smo ga januar ja letos do-
segli z vodstvom Direkci je Republike Slove-
ni je za ceste, že kaže prve sadove, čeprav za 
zdaj le še papirnate. Pa vendar. Izdelana j e 
bila študija o obremenjenosti in nu jn ih pose-
gih za modernizaci jo in urejanje prometa po 
Mengeški cesti, h kateri smo že posredovali 
svoje pripombe in predloge za spremembe. 
Na podlagi te študije bo šc letos izdelan idej-
ni projekt, v letu 2006 pa t.i. PGD projekt. 
Sama izvedba del pa se bo predvidoma zače-
la leta 2007 in v celoti zakl juči la leta 2008. 

Telefonske števi lke 
Občine Trzin so: 

01 /564 45 43, 01 /564 45 44, 
01 /564 45 49 in 0 1 / 5 6 4 45 50 

Številka faksa j e r 
0 1 / 5 6 4 17 72 

Uradne ure: 
ponedeljek od 8.00 do 14.00, 
sreda od 8.00 do 13.00 

in od 14.00 do 18.00 
petek od 8.00 do 13.00 

Elektronski naslov: 
info@trzin.si 

Domača stran na in ternetu: 
http://www.trzin.si/ 

I n f o r m a c i j e o pr i red i tvah 
in dogodkih v občini Trz in 

so vam na vol jo tud i v 
Občinskem in format ivnem 

središču na Ljubl janski cesti 
12/ f oziroma na telefonski 

števi lki 01 /564 47 30. 

Zdaj je to že videt i kot zelo realen in 
uresničl j iv načrt, kajt i ta plan je zapisan \ 
predlogu Načrta razvojnih programov RS 
za leto 2006 in tudi sredstva za izvedbo 
so rezervirana v predlogu Proračuna RS 
za leto 2006 in 2007. V skladu z dogovo-
rom država pri tem računa tudi na sred-
stva Občine Trz in, k i j o bo posodobitev 
in ureditev Mengeške stala okrog 
60,000.000 SIT. Ta sredstva smo obljubi-
li na pogovorih s predstavniki direkcijo 
in, kot menim, j i h bomo brez pomislekov 
in celo z zadovoljstvom prispevali, če bo 
le vse teklo po načrtih; kajt i ureditev 
Mengeške j c iz jemno pomembna za vse, 
še najbol j pa seveda za lastnike hiš ob tej 
cesti. Seveda pa vem in najbrž še marsik-
do tudi tako misl i , d a j e ta načrt šele prva 
faza reševanja razmer ob Mengeški. Do-
končno rešitev pomeni obvoznica, kajt i 
prometna obremenitev (že zdaj pelje po 
Mengeški povprečno okrog 20.000 vozil 
dnevno) se bo nedvomno samo poveče-
vala in ne zmanjševala. A do obvoznice, 
žal, glede na vse potrebne postopke in 
potrebna sredstva najbrž prej kot v naj-
manj osmih, a raje v desetih letih ne bo 
mogoče pri t i . Jc pa obvoznica naš neizo-
gibni c i l j . 

Tone Peršak 

JAVNO KCVV.JN41.NQ (OCSTJf, PKOONIKa« 

Jesensko zbiranje in 
odvoz kosovnih in 

nevarnih odpadkov 
J a v n o k o m u n a l n o p o d j e t j e 

P r o d n i k d . o . o . b o v o b č i n i T r z i n 

26. oktobra 2005 o p r a v l j a l o 

j e s e n s k i o d v o z k o s o v n i h o d p a d -

k o v i z g o s p o d i n j s t e v . 

A k c i j a j e n a m e n j e n a o d s t r a n j e v a n j u 

k o s o v n i h o d p a d k o v iz g o s p o d i n j -

s t e v , ki m o r a j o biti n a d a n o d v o z a 

d o 6. u r e z j u t r a j p o s t a v l j e n i p o l e g 

z a b o j n i k a za k o m u n a l n e o d p a d k e . 

T u d i n e v a r n e o d p a d k e bomo v obč i -
ni T r z i n zb i ra l i i n odvažal i v sredo, 
2 6 . o k t o b r a 2 0 0 5 , le da bo to pote-
ka lo od 15.30 do 17.00 na dvor išču 
Obč ine T rz in , od 17.30 do 19.00 ure 
pa na park i r i šču pred t rgov ino 
Mercator . 

mailto:info@trzin.si
http://www.trzin.si/
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Redni pogovor z županom 

Proračunska vreča ni nikoli dovolj velika za vse 
želje in potrebe 

Oktobrski pogovor z županom Antonom Peršakom je minil v zna-
menju proračuna za prihodnje leto, koncesije za izvajanje pomoči na 
domu in pravkar končanih dni podjetnosti in podjetništva. Dotaknila 
sva se tudi načrta o izgradnji nogometnega igrišča. Tako kot številni 
drugi bo tudi ta športni objekt namenjen predvsem temu, da bi inladi 
imeli še več možnosti za zdrav razvoj, da bi postali bolj socialni in da 
bi bilo med njimi več sodelovanja in manj nezdrave tekmovalnosti. 

P r i p r a v a letošnjega p r o r a č u n a j e 
bi la prece j zahtevnejša ko t p re tek -
la leta, zato me zan ima , če ste ime l i 
p r i usk la jevan ju vseh p re je t i h 
f i nančn ih žel ja in p o t r e b kakšne 
posebne težave? 

No, težave pri usklajevanju želja in pot-
reb s finančnimi zmožnostmi občine so 
pri pripravi proračuna nekaj povsem obi-
čajnega, saj ni občine, ki bi imela dovolj 
denarja za vse potrebe. Za našo občino se 
sicer pogosto sliši, daje zelo bogata, ven-
dar je to relativno. Kajti tudi tiste občine, 
ki veljajo za revne, s pomočjo finančne 
izravnave iz državnega proračuna doseže-
j o raven tako imenovane primerne pora-
be (ki j o sestavljajo tekoči odhodki in 
transferji, s katerimi pokrijejo svoje teko-
če obveznosti). Večina občin za to nima 
dovolj denarja, zato j i m pri tem pomaga 
država. Kar pa zadeva investicije, je 
tako, da mora naša občina (ker velja za 
bogato) njihovo celotno vrednost pokriti 
sama, revnejšim občinam pa spet poma-
ga država. Končni rezultati so tako precej 
izenačeni in velikih razlik med tako ime-
novanimi bogatimi in revnimi občinami 
ni. Edina razlika je morda v tem, da bo-
gatejše občine lahko svoje investicije 
načnujejo malo bolj neodvisno, ker niso 
odvisne od investicijskih planov drža-
ve... 

. . . toda na p o d r o č j u invest ic i j v ot -
roška in špo r tna igr išča ter f i nan-
c i ran ja d ruš tev pa raz l i ke med ob-
č inami vendar le obs ta ja jo? 

To je pa res. Razlike se poznajo v toliko, 
da država primerno porabo izračunava na 
podlagi povprečij in še nekaterih drugih 
parametrih. Naša občina primemo pora-
bo vsako leto prekorači, razlogov za to 
paje več. Prvi je v tem, da so naši občani 
relativno zahtevni in pričakujejo visok 
družbeni standard. To ni nikakršen oči-
tek, ampak preprosta ugotovitev, ki se, 
denimo, kaže že v tem, da imamo v vrtcu 

skoraj vse otroke, medtem ko je državno pov-
prečje 60 odstotkov. To pomeni, da so naši 
stroški za otroško varstvo višji kot v drugih 
občinah. Poleg tega se zavestno odločamo 
tudi za izdatno sofinanciranje društev in dru-
gih tovrstnih organizacij, ki v občini ustvar-
jajo družabno življenje in tako imenovane 
družbene atmosfere. To je za našo občino iz-
jemnega pomena, ker jo v veliki meri sestav-
ljajo priseljenci, in je treba kohezijo med 

Župan Anton Peršak: »Nogometno igrišče bo 
veliko prispevalo k zdravemu razvoju naše 
mladine.« 

njimi šele ustvariti. Tu je vloga društev ne-
pogrešljiva, zato njihovo dejavnost tudi sam 
močno podpiram. 
O proračunu naše občine pa bi želel povedati 
še nekaj. In sicer, daje njegovo načrtovanje 
nekoliko lažje, ker smo se odločili, da bomo 
delovali dokaj plansko in sprejeli Strategijo 
razvoja OT. V razvojni strategiji občine za 
obdobje od leta 2005 do 2010 smo zelo na-
tančno opredelili, kaj in s kakšno dinamiko 
bomo v tem obdobju gradili. Tako so tudi in-
vesticije za leto 2006 v veliki meri že dolo-
čene, in bo od njih odstopanja zelo malo. V 
kolikor se kakšna investicija zaradi objek-
tivnih razlogov eno leto ne izvede, se izvede 
prihodnje leto. Kar pa zadeva financiranja 
društev, je treba dodati še to, da se njihova 
pričakovanja povečujejo iz leta v leto in vča-
sih postanejo že kar nerealna. 

K a j pa f i nanc i ran je razvo jn ih p ro -
g r a m o v v p r i h o d n j e m letu? Se v 
p r i m e r j a v i z le tošn j im letom na 
tem p o d r o č j u obeta jo kakšne spre-
membe? 

Načrt razvojnih programov je poseben 
akt, ki ga v našem primeru ni težko obli-
kovati, ker gre tu zgolj za štiriletni plan 
investicij. Njegovo bistvo je v tem, da 
država z zakonom o izvrševanju proraču-
na ter zakonom o javnih financah obči-
nam omogoča, da se lahko lotevajo več-
letnih investicij. Pri tem je pomembno, 
da se takšna investicija izvaja in plačuje 
več let in da ne gre za kreditiranje s strani 
izvajalcev. Slednje je v noveli zakona o 
financiranju občin namreč prepovedano. 

N a sep tembrsk i sej i so svetn ik i ob-
č insk i u p r a v i p r i žga l i zeleno luč za 
to, da izva jan je pomoč i na d o m u 
u red i s koncesi jsko pogodbo. Zan i -
ma me, k a k o se bo občina zavaro-
va la , da s tor i tve konces ionar ja ne 
bodo d raž j e , kot so sedaj. T o je še 
posebej pomembno v p r i m e r u , če 
se na razpis za odda jo te javne služ-
be p r i j a v i en sam koncesionar. . . 
Cene tovrstnih storitev bo potrdil občin-
ski svet, pa tudi izvajalci pomoči na domu 
pri oblikovanju in zviševanju cen niso 
povsem avtonomni, ampak je to precej 
natančno določeno v državnih predpisih 
Poleg elementov te ceneje s predpisom 
določeno tudi to, do katere višine tovrst-
ne storitve plačujejo uporabniki sami in 
od kje naprej j o (delno ali v celoti) sub-
vencionira občina. 

T o r e j kakšn ih nep r i j e tn ih presene-
čenj p r i tem ne gre p r i čakova t i? 
Ne. 

Men i te , da bo zan iman ja za to kon-
cesijo ve l iko - menda se zan jo za-
enk ra t zan ima ta dve pod je t j i ? 
Praksa iz drugih občin kaže, da zanima-
nje za tovrstne koncesije obstaja. Po eni 
strani je zaradi majhnega števila poten-
cialnih uporabnikov tovrstnih storitev na-
ša občina za koncesionarje manj zanimi-
va kot večje občine, toda menimo, da 
predvsem zaradi bližine Ljubljane izva-
jalca pomoči na domu vseeno ne bo tež-
ko dobiti. 

Na p r e j š n j i sej i občinskega sveta 
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ste o m e n i l i še eno z a n i m i v o s t , k i bo 
osreči la p redvsem nogometaše -
napoveda l i ste n a m r e č , da si boste 
p r i zadeva l i , da b i obč i na T r z i n 
d o b i l a t u d i n o g o m e t n o igr išče. K j e 
b i ga l a h k o u r e d i l i , k o l i k o b i to sta-
lo i n k d a j b i l a h k o na t e m i g r i š č u 
o d i g r a l i p r v o t e k m o ? 
No, v zvezi s tem je treba še enkrat jasno 
povedati, da v Trzinu nismo nikol i načr-
tovali stadiona, ampak zgolj travnato 
igrišče, primerno za igranje nogometa in 
obdano s tekaško stezo. Načrtovano je v 
najbolj oddaljenem delu športnega parka 
v Mlakah, vendar zanj potrebna zemljiš-
ča trenutno še odkupujemo, tako se bomo 
gradnje lahko lotil i šele čez nekaj let. Se-
veda se ob tem zastavlja vprašanje, zakaj 
nogometno igrišče naša občina sploh po-
trebuje. Odgovor je preprost: mladina 
danes postaja vedno bolj asocialna. Mla-
di postajajo vedno bolj tekmovalni, so-
delovanja med nj imi pa je vedno manj. 

To je čutiti tudi v šolah. Skupinski športi, še 
zlasti igre z žogo, pa veliko prispevajo k so-
cializaciji, sodelovanju in razvoju zdrave 
tekmovalnosti med mladimi in tudi do neke 
mere preprečujejo pretirano sebičnost. 

R a v n o v dneh , k o o b č a n i be re jo tale 
p o g o v o r , so se i z t ek l i l e tošn j i d n e v i 
p o d j e t n o s t i i n pod je tn i š t va . Č e m u so 
b i l i p r a v z a p r a v n a m e n j e n i ? 

Vloga teh dni je bila večplastna. Po eni 
strani smo želeli na ta način predstaviti 
občino Trzin in našo obrtno - industrij-
sko cono, saj smo nenazadnje občina z 
največjim številom podjetij in podjetni-
kov glede na število prebivalcev. Po dru-
gi strani smo želeli podjetnikom, zlasti 
začetnikom, ki potrebujejo kakršnokoli 
pomoč, omogočiti stike z vsemi, k i j i m 
lahko pomagajo - od podjetniških in 
razvojnih centrov, GZS in OZS ter vseh 
drugih. Tretj i namen teh dni pa je bil. da 
bi vsem tistim občanom, ki o podjetništ-
vu šele razmišljajo, pomagali, da uresni-
čijo svoje poslovne zamisli. 

Besedilo in foto: Zoran Jereb 

Več o dogajanju na letošnjih trzinskih 
dnevih podjetnosti in podjetništva boste 
lahko prebrali v novembrskem Odsevu. 

Na podlagi 28.člena Zakona o urejanju prostora 
(Ur . I. RS, št. 110/02, 8/03 - popravek) skl icujem 

2. PROSTORSKO 
KONFERENCO 
v pos topku pr iprave in spre jema 
Strategi je pros torskega razvoja 

O b č i n e Trz in . 

N a m e n d ruge pros torske k o n f e r e n c e j e 
p r ikaz in prever i tev pr iporoči l , usmer i tev in 

legi t imnih in teresov lokalne skupnost i , 
gospodars tva , interesnih z d r u ž e n j ter 

o rganiz i rane j avnos t i , ki so bila podana na 
prvi prostorski k o n f e r e n c i dne 23 .09 .2004 . 

D r u g a p r o s t o r s k a k o n f e r e n c a b o v 
č e t r t e k , 2 7 . o k t o b r a 2 0 0 5 , o b 1 3 . 0 0 ur i 

v d v o r a n i M a r j a n c e R u č i g a j , C e n t e r I v a n a H r i b a r j a , 
L j u b l j a n s k a 12 f, T r z i n . 

Župan Občine Trzin 
Anton Peršak, l.r. 

Turistično društvo bo Trzin 
predstavilo ob ljubljanskih 
stoletnicah 
Na povabilo Turistične zveze Slovenije, k i letos šteje sto 
let, bo Turist ično društvo Trzin dne 28. in 29. oktobra pred 
spomenikom dr. Francetu Prešernu v Ljubl jani predstavilo 
Trz in z značilno kul inar iko in rezbarstvom. Z l jubl janskimi 
stoletnicami, kot so postavitev Prešernovega spomenika. 
Grand hotela Union ter prehod Ljubljanskega gradu v last 
mesta, j e še kako povezan tudi naš rojak Ivan Hribar, župan 
Ljubl jane v letih 1896 do 1910. 

V okviru prireditev ob l jubljanskih stoletnicah bo predsta-
vitveni program potekal od 10. do 22. ure pred Prešerno-
v im spomenikom v Ljubl jani . 

T D Trzin 

Vabilo na spominsko 
komemoracijo 

Spoš tovani ! 
V a b i m o vas na s p o m i n s k o 

k o m e m o r a c i j o , ki bo v 
petek, 28. oktobra , ob 16. uri 

pri s p o m e n i k u ob O Š Trzin , 
k jer se b o m o pokloni l i pad l im v N O B . 

V l judno vabl jeni ! 
O O Z B Trzin 
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33. redna seja občinskega sveta občine Trzin 

Proračun za prihodnje leto je načrtovan s 
precejšnjimi rezervami 

N a o k t o b r s k i 3 3 . r e d n i s e j i so t r z i n s k i o b č i n s k i s v e t n i k i m e d d r u g i m 
o p r a v i l i že t u d i p r v o o b r a v n a v o o b č i n s k e g a p r o r a č u n a z a p r i h o d n j e l e t o , 
č e p r a v so n j e g o v o p r i p r a v o l e t o s s p r e m l j a l e p r e c e j š n j e t e ž a v e i n o b i l i c a 
d o d a t n e g a d e l a , s a j ž e l i i m e t i d r ž a v a p r o r a č u n e z a p r i h o d n j e l e t o p r i -
p r a v l j e n e v p r e c e j d r u g a č n i o b l i k i k o t d o s l e j , u s t r e z n i h n a v o d i l z a t o p a 
n i p r i p r a v i l a p r a v o č a s n o . T a k o k o t o b i č a j n o j e t u d i p r o r a č u n o b č i n e 
T r z i n z a l e t o 2 0 0 6 n a č r t o v a n p r e c e j k o n z e r v a t i v n o , še z l a s t i n a p r i h o d -
k o v n i s t r a n i , t a k o d a j e v n j e m še v e l i k o r e z e r v o z i r o m a » s k r i t i h p o t e n c i -
a l o v « , k a r j e d o b r o , še z l a s t i z a p r i m e r k a k š n i h v e č j i h n e p r e d v i d e n i h 
i z d a t k o v . 

»Pri pripravi l e t o š n j e g a p r o r a č u n a s m o 
seveda upoš teva l i tudi m a k r o e k o n o m s k e 
okvire d ržave , se pravi p r ib l i žno 2 ,7 -od-
s to tno inf lac i jo , p r ib l i žno 3 - o d s t o t n o gos -
p o d a r s k o rast, pa tudi p o n o v n e s p r e m e m -
be d a v č n e z a k o n o d a j e in s p r e m e m b e v 
obdavč i tv i plač. V naši obč in i p r ihodke 
že t r ad ic iona lno n a č r t u j e m o bolj konzer -
vat ivno, za to j e v p ro računu p r e d v i d e n 
celo p r iman jk l j a j , ki pa j e pokr i t s p resež -
ki iz pretekl ih let,« j e o t emel jn ih znači l -
nostih p ro računa o b č i n e za p r i h o d n j e leto 
poveda l župan A n t o n P e r š a k . V nada l j e -
van ju j e n a t a n č n e j e po j a sn i l š e neka te ra 
p o s a m e z n a pod roč j a , m e d n j imi tudi na-
čr tovane inves t ic i j e te r financiranje d ru š -
tev, še zlasti špor tn ih . S l e d n j a so imela 
ob nastanku o b č i n e ve l iko s l a b š e p o g o j e 
za delo, kot j i h i m a j o danes , s a j j im obči -
na v sako leto n a m e n i več d e n a r j a . Z a t o 
se župan ni s t r in ja l s p r i p o m b a m i o d b o r a 
za d r u ž b e n e de javnos t i , k i j e m e n i l , da bi 
moral i za neka te re š p o r t n e in d r u g e pro-
računske pos t avke n a m e n i t i š e več dena r -
j a . » Z a šport n a š a o b č i n a že s e d a j n a m e n -
ja prece j več d e n a r j a kot s o s e d n j e , n ič 
m a n j boga te obč ine ,« j e po jasn i l ž u p a n . 
M a t j a ž E r č u l j , p r edsedn ik o d b o r a za 
d r u ž b e n e de javnos t i in sve tn ik S D S , j e 
pri p red log ih o d b o r a vzt ra ja l in j ih zago-
varjal s t em, da od leta 2 0 0 3 d o 2 0 0 6 
dvig sredstev za š p o r t n e de j avnos t i ni bil 
zadosten, ker j e m e d t e m v obč in i nas ta lo 
precej novih druš tev , p o v e č a l o s e j e tudi 
š tevi lo preb iva lcev obč ine , tudi p ro račun 
obč ine s e j e m e d t e m p o v e č a l . » P O D 
Trz in pa b o p r i h o d n j e leto po t r ebova lo 
več d e n a r j a tudi za rad i p r a z n o v a n j a s to-
letnice,« j e poudar i l E rču l j . M i r a n Ž u -
p a n , svetnik ž u p a n o v e Lis te za t r a jnos tn i 
razvoj Trzina, pa j e v n a d a l j e v a n j u o p o -
zoril , da tudi o b č i n s k a vreča ni b rez dna 
in da s e j e t reba zaveda t i , da lahko neko-
mu d a m o več s a m o , č e d r u g e m u neka j 

v z a m e m o . R o m e a P o d l o g a r j a , sve tn ika Lis -
te za zeleni Trzin , j e v n a d a l j e v a n j u r azprave 
zan ima la p r e d v s e m p r i h o d k o v n a stran p ro ra -
č u n a ter vzroki za re la t ivno v i soko p o v e č a n j e 
s t roškov , ki n a s t a j a j o pri delu obč inske upra-
ve. V a l e n t i n a H v a l a , ž u p a n o v a t a jn ica in 
s o d e l a v k a za o rgan izac i jo dela obč i n ske ga 
sve ta , m u j e odgovor i l a , da p r i m e r j a v a letoš-
n j ih s t ro škov za delo o b č i n s k e uprave s tisti-
mi za p r ihodn je leto ni realna, ker j e m e d t e m 
priš lo do s p r e m e m b v organizac i j i p o s a m e z -
nih p ro računsk ih pos tavk. Ž u p a n Anton Per -
šak pa j e pov i šan j e upraviči l š e s t em, da so 
tudi o b j a v e razp i sov v d n e v n e m časop is ju 
v e d n o večj i s t rošek in da bo d o l o č e n a s red-
s tva t reba namen i t i tudi za d e l o v a n j e m e d o b -
č i n s k e g a in špekc i j skega organa . »S ledn j i bo 
začel z de lom d v a m e s e c a kasne je , kot j e b i lo 
p rvo tno p r e d v i d e n o (apr i la n a m e s t o februar -
j a ) , ker neka te re obč ine , ki s o d e l u j e j o v tem 
p ro jek tu , pri n j e g o v e m u v a j a n j u neko l iko 

z a o s t a j a j o , « j e svetn ike in t rz insko j av -
nost o b tem spomni l župan. 

Dom stare jš ih občanov bo zgrajen 
do leta 2 0 0 8 
V n a d a l j e v a n j u p ro r ačunske razprave so 
sve tn ik i razpravl ja l i š e o eni veliki, a za 
o b č i n o ze lo p o m e m b n i investicij i - grad-
nji d o m a za s ta re j še občane in varovanih 
s t a n o v a n j . D o m naj bi prve o sk rbovance 
spre je l ž e v letu 2 0 0 8 , za to obč ina s tem 
p r o j e k t o m ne m o r e več odlašat i . »Sicer si 
še v e d n o p r i zadevamo , da bi pri n j e m fi-
n a n č n o sode lova la tudi država (in m o r d a 
ce lo EU) , toda o s e b n o ta projekt podpi-
ram tudi v p r imeru , č e ga bo m o r a l a v 
celot i f inanci ra t i obč ina ,« j e dejal župan , 
F r a n c MuŠič , p o d ž u p a n in svetnik LDS, 
pa j e d o d a l , da z g r a d n j o res n e kaže 
odlaša t i , saj j e p o v p r a š e v a n j a po mest ih v 
n j e m že p rece j . »Ker občan i na dom ra-
č u n a j o , tega p ro jek ta enos t avno ni mogo-
če preloži t i za neka j let. Vseh n jegov ih 
kapac i te t o b otvori tvi ve r je tno ne b o m o 
mogl i napoln i t i , toda po drugi strani ne 
s m e m o pozabi t i , da ima samo naše društ -
vo u p o k o j e n c e v čez 300 č lanov. Vseka-
kor pa b o d o imeli p rednos t pri s p r e j e m u 
v a n j občan i naše obč ine ,« j e poudari l 
p o d ž u p a n . Z o r a n R i n k , svetnik župano-
ve Liste za t ra jnos tn i razvoj Trz ina , pa j e 
podpr l p r e d l o g R o m e a Pod logar j a , k i j e 
od obč inske uprave želel izvedeti natanč-
n o f i n a n č n o kons t rukc i jo tega projekta 
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(oz i roma delitev stroškov med partnerj i , 
ki pr i njem sodelujejo) ter se zavzel, da 
bi porabo denarja za ta namen nadzirali 
še posebej pazl j ivo. 
Na glasovanju j e prva obravnava prora-
čuna za leto 2006 dobi la podporo večine 
svetnikov. 

Šola in vrtec poslujeta brez napak 
V a l e n t i n a K r a l j in A le š D o l e n š e k sta 
svetnikom predstavila ugotovi tve nadzor-
nega odbora občine Trz in, ki j e v vrtcu in 
OŠ Trzin opravi l nadzor. Dolenšek j e 
svetnikom sporoči l , da pr i poslovanju šo-
le razen ene drobne pomanjk l j ivost i več-
j i h nepravilnosti niso odkr i l i . Kra l jeva pa 
je podobno iz javi la tudi o poslovanju vrt-
ca. »Edino, kar se nam j e pri poslovanju 
vrtca zdelo nekol iko nenavadno, j e b i lo 
relativno vel iko povečanje stroškov dela 
in stroškov za prevoz na delo. Toda pri 
natančnejšem pregledu smo ugotovi l i , da 
j e povečanje povsem upravičeno, ker so 
ga povzroči l i dejavniki , na katere vrtec ni 

mogel vp l ivat i - napredovanje zaposlenih, 
višje izhodiščne plače in povečani dodatki po 
kolekt ivni pogodbi, tudi uvedba dodatnega 
pokojninskega zavarovanja, ena nova zapos-
litev ter zaposlitev osebe, k i j e prej delala 
prek študentskega servisa,« j e pojasnila Kra-
ljeva. 
Nato j c nekaj besed o tem povedal še F r a n c 
B r e č k o , ravnatelj OŠ Trzin. Dejal j e , da je 
nadzorni odbor svojo nalogo opravil korekt-
no, vseeno p a j e nadzor predstavljal vel iko 
dodatno obremenitev zanj in za njegove so-
delavce. »Seveda se zavedam, d a j e tovrsten 
nadzor potreben, toda morda ne ravno vsako 
leto,« j e še dejal. R o m e o P o d l o g a r j e to pr i -
ložnost izkorist i l , d a j e ravnatelja opomni l na 
pr ipombe otrok zaradi nekol iko slabše kako-
vosti šolske prehrane v času prenove šolske 
kuhinje. Brečko j e na njegove pripombe od-
govor i l , da so tudi na šoli v tem prehodnem 
obdobju opazil i , da dobavi tel j i dobičke kuje-
j o na osnovi kakovosti prehrane šolskih 
otrok, da pa so ta problem ravnokar rešili, saj 
prenovljena šolska kuhin ja medtem že obra-

tuje. T i k pred sejo občinskega sveta so 
namreč na šol i tudi uradno odprl i novo 
kuhin jo. 
Poleg tega so svetniki na tokratni seji za 
vrn i l i pobudo A n t o n a T u r k a iz Kidr iče 
ve ul ice, da bi na parceli, ki mej i na nje-
govo, zgradil še cn stanovanjski objekt. 
Razlog za zavrnitev njegove pobude je 
pomanjkanje prostora, saj bi b i l i odmik i 
novega objekta od ceste premajhni. Ka r , 
I l j a ž pa seje na občinski svet obrni l z 
žel jo, da mu dovol i v OIC coni zgraditi 
garažno hišo. V tej razpravi se je najbolj 
izkazal R o m e o P o d l o g a r , saj je predla-
gal rešitev, sprejemlj ivo za obe strani 
Predlagal j e namreč, da se odločanje o 
I l jaževi pobudi preloži oziroma odloži, 
dokler občina ne ugotovi, kakšna rešitev 
težav z m i ru joč im prometom bi bila za 
O I C Trz in najprimernejša, I l jaž pa naj 
medtem izvede poravnavo, ki j o j e še dol-
žan občini , ter pripravi dodatno dokumen-
taci jo za utemelj i tev svojega namena. 

Besedilo in foto: Zoran Jcrefc 

Popravek 
V prejšnji števi lki Odseva se nam j e v 
članku »Peter Pan« pripeti la napaka, saj 
smo narobe zapisali ime g. Slaparja. 
Zapisali smo Tomaž, pravilno p a j e To-
máš. Za napako se g. Tomašu Slaparju 
iskreno opravičujem. 

Zoran Jereb 

Vabilo na 
spominsko 

komemoracijo 
Spoštovani ! 

V a b i m o vas na s p o m i n s k o 
k o m e m o r a c i j o , ki bo v 
p e t e k , 2 8 . o k t o b r a , 

o b 16 . ur i 
pri spomen iku ob O Š Trzin, 

k jer se b o m o poklonil i 
pad l im v N O B . 

V l j u d n o vabl jeni! 

O O Z B Trz in 

Nova kuhin ja je za šolo vel ika pridobitev 

Z n e k a j t e d n i z a m u d e j e b i la t i k p r e d t o k r a t n o s e j o o b č i n s k e g a sve ta š o l s k a k u -
h i n j a t u d i u r a d n o o d p r t a in p r e d a n a s v o j e m u n a m e n u . Vsi t r i j e i z v a j a l c i de l -
R a z v o j n i z a v o d D o m ž a l e , P u c T o m a ž s .p . in Č e h P o l o n a s .p . - s o se p r i t e m ze lo 
i zkaza l i , s a j so z m o d e r n e j š o z a s n o v o p r o s t o r u zago tov i l i ve l iko b o l j š o f u n k c i o -
n a l n o s t in s t e m u p o r a b n o v r e d n o s t . 

Z novo kuhinjo, k i j e po besedah ravnatelja F r a n c a B r e č k a za šolo izjemna pridobi-
tev, se zakl jučuje finančno zahteven in dolgotrajen investici jski c ikel , namenjen osnov-
ni šoli, V uvodnem nagovoru zbranih j e župan A n t o n P e r š a k izpostavil, da k prenovi 
kuhinje država ni prispevala nič. »Ne glede na to pa upam, da bodo s pogoj i za delo v 
novi kuhin jo zadovol jni vsi, ki delajo v njej, z rezultati nj ihovega dela pa tudi otroci.« 
Podžupan F r a n c M u š i č je v nadaljevanju opozori l , da so kapacitete nove kuhinje tako 
velike, da bo v njej mogoče pripravl jat i hrano tudi za potrebe doma starejših občanov, 
ko bo ta zgrajen. Posebno zahvalo si ob zakl jučku te investici je zasluži tudi K a t j a 
Kosec, županova svetovalka za družbene dejavnosti, k i j e prenovo kuhinje ves čas 
nadzorovala in izvajalce sproti opozarjala na nj ihove napake in pomanjk l j ivost i pr i 
izvedbi. K a t j a K o s e c j e za ta p r o j e k t ž r t v o v a l a t u d i s v o j l e t o š n j i p o l e t n i o d d i h , in 
si z a r a d i t ega n e d v o m n o z a s l u ž i p o s e b n o p o h v a l o t u d i v o b č i n s k e m g la s i lu . 
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Pogovor s Francem Brečkom, ravnateljem OŠ Trzin 

Osrednji »gost« oktobrskega Odseva je Franc Brečko, ravnatelj Osnovne 
šole Trzin, ki njeno delovanje vodi že vse od njene ustanovitve pred dvajseti-
mi leti. V pogovoru sva skušala obdelati vsaj najbolj aktualne teme - zaključ-
no fazo prenove našega osnovnošolskega izobraževalnega programa, vzgoj-
no funkcijo šole ter izzive, kijih pred pedagoške delavce postavlja vse hitrej-
ši družbeni razvoj. To priložnost je Brečko izkoristil, da je še enkrat pouda-
ril, da je občina šoli zagotovila odlične pogoje za delo. 

igralnico. Izpeljali smo vse potrebne pos-
topke, občina paje zagotovila potrebna 
sredstva. Tako smo ustvarili pogoje za 
sprejem dodatnih štirinajstih otrok prve 
starostne skupine. 

O s e m l e t n a o s n o v n a šola s e počas i 
u m i k a d e v e t l e t n i . K e r d o b r o p o z n a t e 
o b a o s n o v n o š o l s k a p r o g r a m a , me 
z a n i m a , k a k o j u o c e n j u j e t e ? 
Letos sta se prvemu, drugemu, sedmemu 
in osmemu pridružila še tretji in deveti 
razred. To pomeni, da se program osem-
letnega šolanja nadaljuje še v tretjem, če-
trtem in petem razredu, k i se bodo v novi 
program postopoma vkl juči l i v nasled-
njih treh letih. Devetletni program bo 
osemletnega torej dokončno zamenjal v 
šolskem letu 2008/2009. 
Devetletka je prinesla precej novosti, ki 
j i h starši že dobro poznajo, saj sem pred 
časom napisal sklop člankov o prenovi 
osnovne šole, poleg tega pa starše siste-
matično seznanjamo z novostmi na rodi-
teljskih sestankih. V prvi vrsti gre tu za 
posodobljene učne načrte. V njih so pred-
vsem posodobljeni učni cil j i oziroma vse-
bine, ki pa so oblikovani tako, da posega-
j o na različna področja učenčevega raz-
voja - od čustvenega, preko socialnega, 
spoznavnega, gibalnega, moralnega. 
Težišče dela se v primerjavi z osemletko 
premika v raziskovalno delo, spodbuja se 
kritična presoja, aktivnost učencev, umi-
kajo pa se zahteve po faktografskem 
znanju. Seveda tudi devetletna šola zah-
teva nekaj faktografskega znanja, vendar 
je poudarek na tem, da znajo učenci nau-
čena dejstva tudi povezovati, raziskovati 
vzroke in posledice, analizirati in sinteti-
zirati nova znanja ter se urijo v novih 
veščinah. Poudarek je na znanju na višjih 
taksonomskih stopnjah, kar pomeni, da 
se ne zadovoljimo več z mehansko repro-
dukcijo brez razumevanja. Naučeno naj 
bi učenci znali uporabiti v vsakdanjem 
življenju. Vse omenjeno se seveda spre-
minja počasi, saj se morajo novemu nači-
nu dela prilagoditi tako učitelji (ki se in-
tenzivno izobražujejo na svojih strokov-
nih področjih) kot učenci. 
Za potrebe devetletke in novih izobraže-
valnih programov je nastalo veliko števi-
lo učnih gradiv. Ce je za osemletko še 
pred nekaj leti primanjkovalo pomožnih 
gradiv, sedaj ugotavljamo, da je novih 
gradiv na pretek. Na tržišču je veliko 
strokovne literature in učnih pripomoč-
kov, včasih se celo zdi, da se med vso to 
množico človek težko odloči za najbolj-

S e l e t o š n j e šo l sko 
le to v čem r a z l i k u j e 
od p r e t e k l i h ? 
Kot posebnost bi vel-
jalo omeniti zamudo 
pri obnovi šolske ku-
hinje. V času mojega 
dopusta so me namreč 
obvestili, da obnova 

Franc Brečko: »Poleg že omenjenih številnih novih programov in 
dejavnosti, posodobitev učnih načrtov ter sodobnejših oblik in me-
tod poučevanja je osnovno šolstvo z devetletko pridobilo še znatno 
boljše materialne in prostorske pogoje za delo. To še posebno velja 
za našo občino, ki nam je s prizidki v preteklih letih zagotovila 
odlične pogoje za delo.« (Foto: arhiv OŠ Trzin) 

Na OŠ Trzin bo v šolskem letu 2005/2006 
organiziranih osemnajst oddelkov redne-
ga pouka in pet oddelkov podaljšanega 
bivanja. Šolo obiskuje 351 otrok, kar je 
nekoliko manj kot prejšnje šolsko leto. 
Šolski prag je letos prvič prestopilo 37 
prvošolcev. Brečko pravi, da začetek no-
vega šolskega leta tudi za še tako izkuše-
ne pedagoške delavce ni nikol i povsem 
rutinski in da je začetek vsakega šolskega 
leta nekaj posebnega. »V zadnjih letih 
predvsem zaradi postopnega uvajanja de-
vetletne osnovne šole, novih programov 
in prednostnih nalog, k i s i j i h zastavimo 
z letnim delovnim načrtom šole. Vse to 
zahteva veliko poglobljenega dela že od 
pomladi naprej. Glavnina vsebinskih in 
organizacijskih priprav j c tako potekala 
že konec prejšnjega šolskega leta in seve-
da med počitnicami, predvsem v mesecu 
avgustu. Prvi september j e prelomen za 
vse subjekte v šoli - za učence (še pose-
bej seveda za prvošolce), njihove starše 
pa tudi za učitelje, strokovne delavce, 
tehnično osebje in vodstveni kader.« 

šolske kuhinje do za-
četka šolskega leta še 
ne bo zaključena zara-
di zamud pri gradbe-
nih delih, zataknilo pa 
seje tudi pri razpisu 
za opremo. Informaci-
j a zame vsekakor ni 
bila prijetna, saj je bi-
lo potrebno najti reši-
tev za začasno dobavo 
prehrane, tako za ot-
roke osnovne šole kot 
za otroke vrtca. Teža-
va je bila še toliko 
večja, ker smo pri 

podjetju Sodexho, ki j e oskrbovalo vrtec s 
prehrano, odpovedali pogodbo s prvim sep-
tembrom 2005. Skrbi smo se rešili šele, ko 
nam je uspelo z omenjenim podjetjem doseči 
dogovor o podaljšanju pogodbe za en mesec 
in povečanju naročil še za potrebe osnovne 
šole. Ker smo ugotovili, da tudi prvega ok-
tobra kuhinja še ne bo pripravljena za prev-
zem, smo sodelovanje z omenjenim podjet-
jem podaljšali še za en teden v oktobru. Tako 
pričakujemo začetek obratovanja v novi, 
sodobno opremljeni kuhinji v ponedeljek, 10. 
oktobra. Z omenjenim dnem bo šola začela s 
pripravo obrokov tudi za predšolske otroke. 
Naslednja novost, k i jo je vredno omeniti ob 
začetku šolskega leta, je odprtje dodatne ig-
ralnice za oddelek Palčiča. Kot so bi l i občani 
že seznanjeni, j e bil letošnje leto izredno ve-
lik interes za vpis v trzinski vrtec. Ker je mo-
rala komisija za sprejem otrok zavrniti preko 
trideset prošenj staršev trzinskih otrok (poleg 
številnih prošenj iz ostalih občin), smo pois-
kali začasno rešitev v prostorih šole in z njo 
seznanili vodstvo občine. Tako smo se sku-
paj odločili, da eno učilnico preuredimo v 
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še. Vsekakor pa je tudi na tem področju 
konkurenca dobrodošla. 
Na naši šoli imamo zaenkrat izkušnje sa-
mo s prvim in drugim vzgojno-izobraže-
valnim obdobjem. Vsako od teh je zao-
krožena celota. Rezultatov sicer še nima-
mo, zato bi težko ocenil, kako se obnese-
ta, slutim pa, da je takšna organizacija 
dela smiselna. Že osemletka j e imela po-
doben sistem, saj je bilo v prvem in dru-
gem razredu uvedeno podaljšano opis-
menjevanje, devetletka pa je k temu do-
dala še zgodnejše vstopanje otrok v šolo. 
Vemo, da so otroci v zgodnjem obdobju 
zelo dovzetni, zato bi bilo po svoje škoda 
zamuditi čas, ko lahko pridobijo veliko 
znanja in veščin. Tudi opisno ocenjevan-
je poznamo že iz osemletke, in je na naši 
šoli najprej potekalo kot projekt, nato pa 
je poslalo uzakonjeno v prvih dveh razre-
dih. Za nas to ni nič novega, seveda pa se 
razvijajo pristopi k opisnemu ocenjevan-
ju. Predvsem gre za oblikovanje enotnih 
kriterijev in opisnikov znanja glede na 
učne cilje, ki so zapisani v učnem načrtu, 
ta pa je temeljni dokument, k i se ga pri 
svojem delu drži učitelj. Opisno ocenje-
vanje je izjemno zahtevna in obsežna na-
loga za učitelje v prvem vzgojno-izobra-
ževalnem obdobju. 

Tretje vzgojno-izobraževalno obdobje 
naj bi zaokrožilo učenčevo osnovno šo-
lanje. Dalo naj bi odgovor, kje so posa-
meznikova močna področja in izobliko-
valo njegove interese. To nam omogoča-
j o fleksibilna diferenciacija, nivojski 
pouk, sistem izbirnih predmetov in delo z 
nadarjenimi učenci. 
Prehod na devetletno šolanje j e šolo kot 
organizacijo popolnoma spremenilo i n je 
prineslo nove obremenitve za ves kader. 
Gre predvsem za organizacijske zahteve, 
zahtevno usklajevanje urnikov pouka, 
nivojskega pouka, izbirnih predmetov, 
interesnih dejavnosti, dodatnega in do-
polnilnega pouka. Organizacija življenja 
in dela je bistveno bolj zahtevna. Žal je 
nemogoče uskladiti vse dejavnosti tako, 
da bi bili vsi popolnoma zadovoljni. 
Trudimo pa se, da bi umike, dejavnosti 
in vsebino vzgojno-izobraževalnega dela 
čim bolj prilagodili učencem. 
Nacionalni preizkusi znanja v devetem 
razredu so bi l i sprva zastavljeni podobno 
kot zunanje preverjanje znanja, ki smo ga 
imeli že v osemletni šoli i n je bilo uvede-
no za potrebe vpisa v srednje šole. Nanj 
smo se navadili tako učenci kot učitelji. 
Ker pa letos preizkusi znanja ne bodo 
imeli več vpliva na vpis v srednje šole, 
njihov pomen nekoliko zvodeni. Pri vpi-
su v srednje šole bo v prihodnje pouda-
rek na učiteljevi oceni, kar bo po predvi-
devanjih strokovnih krogov prineslo 
dodatne pritiske na učitelje. Na to se mo-
rajo učitelji ustrezno pripraviti. Pri tem 
mislim na jasno zastavljene cilje pouka 

in izoblikovane kriterije ocenjevanja glede 
na zastavljene cilje. 

K a t e r e so t o r e j n a j v e č j e p r i d o b i t v e ozi-
r o m a p r e d n o s t i d e v e t l e t k e p r e d o semle t -
k o ? 
Devetletka je prinesla precej novosti: vstop 
otrok v šolo s šestim letom starosti, brezplač-
no jutranje varstvo za učence prvih razredov, 
posodobljene učne načrte za vse razrede in 
predmete, opisno ocenjevanje znanja v pr-
vem vzgojno-izobraževalnem obdobju in 
postopen prehod na številčno ocenjevanje, 
počitniško varstvo za učencc prvih razredov, 
vključevanje otrok s posebnimi potrebami, 
večja skrb za nadarjene učence, zgodnje 
učenje tujega jezika, nivojski pouk, izbirne 
predmete itd. 
Menim, da so vse omenjene novosti enako 
pomembne za celovit otrokov razvoj. Če pa 
bi se moral odločiti med naštetimi novostmi, 
bi dal prednost prenovljenim in posodoblje-
nim učnim načrtom in spremenjenemu poj-
movanju kvalitetnega znanja. Gre za že 
omenjeno znanje na višjem kvalitetnem ni-
voju, na učenju procesov in postopkov, pri-
dobivanju veščin in spretnosti. Poudarek je 
torej na eksperimentalnem in problemskem 
učenju. Učni načrti so pripravljeni tako, da 
ostaja učiteljem in učencem dovolj časa za 
ponavljanje in utrjevanje snovi, za ustno 
preverjanje in ocenjevanje znanja. Več časa 
torej za pogovore in vzpostavljanje pristnej-
šega stika med učiteljem in učencem, s čimer 
se povečuje vzgojna vloga učitelja. 

K a j pa s l abos t i - k a t e r e v a s n a j b o l j m o -
t i j o ali o b r e m e n j u j e j o ? 
Devetletka je prinesla tudi več administrativ-
nega dela, saj je zaradi opisnega ocenjevanja, 
nivojskega pouka, pouka izbirnih predmetov, 
dela z nadarjenimi učenci in učenci s poseb-
nimi potrebami nastala cela vrsta specializi-
ranih programov, evidenc, poročil in dnevni-
kov, ki j i h je treba seveda ažurno voditi. 
Oboje, organizacijske težave in obil ico admi-
nistrativnega dela, bi označil kot slabost 
devetletke. 

N e k a t e r i o p o z a r j a j o , d a so se z u v e d b o 
d e v e t l e t k e o b r e m e n i t v e o s n o v n o š o l c e v 
še poveča l e . K a j m e n i t e o t e m - so ti 
oč i tk i u p r a v i č e n i ? 
V času uvajanja programa devetletnega šo-
lanja je bilo opravljenih kar nekaj strokovnih 
analiz na temo obremenitve učencev. Sploš-
na ugotovitev analize, k i j o je izvedel Zavod 
RS za šolstvo v šolskem letu 2003/2004, je 
ta, da so dejavniki, kot so: trajanje pouka, 
trajanje domačega dela za šolo, trajanje iz-
venšolskih dejavnosti in še nekateri v mejah, 
k i j i h nakazujejo raziskave o obremenitvah 
osnovnošolcev. To pomeni, da se obremeni-
tev učencev z uvedbo devetletke ni povečala 
in da gre pri obremenjenosti bolj za subjek-
tivne občutke, ki se bolj pogosto izražajo na 
šolah, k i so devetletko uvajale frontalno, 
medtem k o j e tega manj na šolah, k i so prog-

rame začele poskusno uvajati med prvi-
mi. Med temi subjektivnimi občutki so 
lahko vzroki v zahtevnosti pouka, v nači-
nu izvedbe pouka, ocenjevanju, zanimi-
vosti pouka, v zahtevnosti in obsežnosti 
domačih nalog in v trajanju pouka. Seve-
da pa se to odraža različno od učenca do 
učenca, kar nam, učiteljem, nalaga, da 
moramo biti dosledni pri individualizaciji 
in diferenciaciji pri pouku in domačem 
delu za šolo. 

Šola i m a po leg i z o b r a ž e v a l n e t ud i 
v z g o j n o f u n k c i j o , v e n d a r se zdi , d a j e 
n a š i z o b r a ž e v a l n i s i s t em v z g o j n o 
f u n k c i j o v z a d n j i h let ih n e k o l i k o za-
p o s t a v i l , s a j j e t u d i po o s n o v n i h šo-
l ah v e d n o več d i s c i p l i n s k i h p r o b l e -
m o v . S k a k š n i m i u k r e p i bi p o v a š e m 
m n e n j u š o l a m p o v r n i l i n j i h o v o 
v z g o j n o f u n k c i j o ? 

Ne morem se strinjati s pogostimi očitki, 
da je naš izobraževalni sistem vzgojno 
funkcijo povsem opustil in da opravlja le 
izobraževalno. Da je veliko disciplinskih 
problemov na šoli pa tudi izven nje, ni 
posledica popuščanja šole na vzgojnem 
področju. Problem je kompleksen in ima 
širše družbene razsežnosti. Šola je le 
eden od dejavnikov, ki vpliva na oseb-
nostno oblikovanje mladega človeka. 
Vzgoja se začne v družini, nadaljuje pa 
se v šoli, v drugih institucijah in tudi na 
ulici, učenci pa vse te vplive prinesejo v 
šolo. 

Pomemben dejavnik pri vzgoji mladine 
so tudi mediji, televizija, internet in po-
pularna kultura, nenazadnje pa tudi ulica. 
Pa tudi splošna družbena klima ni preveč 
ugodna za oblikovanje in razvoj vrednot. 
Zelo nepošteno bi bilo torej iskati krivdo 
za disciplinsko problematiko v izobraže-
valnem sistemu. Ravno nasprotno. Uči-
telji dobro obvladajo svoje strokovno 
področje, sami pa pravijo, da se problemi 
dela kažejo predvsem v premajhni peda-
goško - psihološki usposobljenosti. Zato 
na naši šoli posvečamo veliko pozornosti 
izobraževanju na tem področju in temu 
namenjamo tudi precej sredstev. Kar za-
deva vloge šole, pa velja, da morajo biti 
otroci v šoli deležni vodila, k i j i h vred-
notno usmerja, zato je prav učenje vred-
not ena od prednostnih nalog sodobnih 
osnovnih šol. Vzgojno naravnan mora bi-
ti že sam pouk kateregakoli predmeta. Tu 
mora odigrati pomembno vlogo učitelj, 
ki predmet poučuje, v prvi vrsti s svojim 
zgledom. 

Če se ozrem na našo šolo, lahko povem, 
da vsako leto sistematično seznanjamo 
učence z vzgojnimi vsebinami preko pro-
grama učenja socialnih veščin in samoza-
upanja v razredu. V ta program so vklju-
čeni učenci od prvega do petega razreda. 
Socialne veščine učcnci spoznavajo pri 
razrednih urah, skozi vse šolsko leto pa 
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skupaj z učitelji spremljajo in analizirajo, 
koliko so osvoji l i in upoštevali posamez-
no socialno veščino v medsebojnih odno-
sih. Veščine naj bi vplivale na učence 
motivacijsko, pripomogle naj bi k izbo-
ljšanju medsebojnih odnosov in h kvali-
teti celotne razredne klime. 
Zaradi pojavov nasilja med mladimi in 
drugih nesocialnih pojavov dajemo še 
večji poudarek tem temam. Tako smo v 
minulem šolskem letu ob pomoči Društ-
va prijateljev mladine Trzin in Mladin-
skega informativno-svetovalnega središ-
ča iz Ljubljane organizirali delavnice za 
učencc osmih razredov na temo »Odraš-
čanje in mi«. Prav tako smo preko slo-
venskega odbora za Unicef organizirali 
delavnice za učence petih razredov na 
temo »Socialna izključenost«. Nadalje 
smo izdelali nov načrt preventivnega 
dela v smeri zmanjševanja nasilja na šoli. 
Ponovno smo skupaj z učenci preverili in 
dopolnili hišni red v okviru razrednih ur 
in na šolskem parlamentu. Okrepi l i smo 
varnost šolskega vhoda s stalnim infor-
matorjem. Svetovalna delavka je pripra-
vila program razrednih ur po vertikali od 
prvega do devetega razreda devetletke z 
naslednjimi temami: nenasilna komuni-
kacija, reševanje konfl iktov, čustva, 
vrednote, samopodoba. sprejemanje dru-
gačnosti in še nekatere druge. Se bolj 
sistematično pa smo pristopili tudi k delu 
s posameznimi razredi in s posameznimi 
učenci, ki imajo težave v vzgojnem 
smislu ter poglobili sodelovanje s starši. 
Ob vseh omenjenih vzgojnih vsebinah pa 

Na podlagi 28.člena Zakona o urejanju prostora (Ur. 1. RS, št. 110/02, 8/03 - popravek) skl icujem 

2. PROSTORSKO KONFERENCO 
v p o s t o p k u p r i p r a v e in s p r e j e m a Strategi je pros torskega razvoja 

Obč ine Trzin . 

N a m e n d ruge p ros to r ske k o n f e r e n c e j e p r ikaz in prever i tev pr iporoči l , usmer i tev in legi t imnih 
interesov lokalne skupnos t i , gospodars tva , in teresnih zd ružen j ter o rganiz i rane javnos t i , ki so 

bila p o d a n a na prvi prostorski konfe renc i dne 23 .09 .2004 . 

D r u g a p r o s t o r s k a k o n f e r e n c a b o v č e t r t e k , 2 7 . o k t o b r a 2 0 0 5 , o b 1 3 . 0 0 ur i 

v d v o r a n i M a r j a n c e R u č i g a j , C e n t e r I v a n a H r i b a r j a , L j u b l j a n s k a 12 f, T r z i n . 

Zupan Občine Trzin 
Anton Peršak, l.r. 

ne smemo pozabiti tudi na 
izobraževanje za demokratič-
no državljanstvo. Ustrezne 
vzgojne vsebine s tega pod-
ročja izvajamo predvsem 
preko predmeta etika in druž-
ba, teoretično in praktično pa 
znanje učenci uporabljajo pri 
delu v oddelčnih skupnostih 
in skupnosti učencev šole ter 
v šolskem parlamentu. 

Z n a n o j e , d a o t r o c i v e d n o 
h i t r e j e o d r a š č a j o . K a k o to 
o p a z i t e v šoli in k a k o to 
v p l i v a n a vaše d e l o ? 
Res jc , da otroci vedno hitre-
je odraščajo, kar lahko opazi- F 0 [ 0 ; 7,0ran Jereb 
mo tudi v šoli, in to pri vseh 
vzgojno-izobraževalnih dejavnostih. Omen-
jeno se še posebno kaže pri znanju, kar je v 
vel iki meri tudi posledica hitrega razvoja in-
formacijske tehnologije oziroma uporabe in-
terneta. Učitelj i se tega zavedajo, kakor tudi, 
da seje potrebno temu dejstvu prilagajati. 
Tukaj pa odigrajo pomembno vlogo novosti v 
programu devetletnega šolanja, kot so nivoj-
ski pouk, pouk izbirnih predmetov in pred-
vsem delo z nadarjenimi učenci. 
Ž e l i t e na temo o s n o v n e g a šo l s tva d o d a t i 
še k a j ? 

V naslednjih dveh letih bo zgodnje učenje 
tujega jezika postalo obvezno, in bo prešlo 
na breme ministrstva za šolstvo in šport, 
občina pa bo razbremenjena za približno 
670.000 tolarjev, kolikor trenutno namenja 
za ta program. Naša velika želja je, da bi ta 

sredstva ostala osnovnošolskemu izobra-
ževanju za izvedbo nekaterih dodatnih 
programov, k i j i h prinaša že omenjena 
prenova osnovnega šolstva. Tu mislim 
predvsem na delo z nadarjenimi učenci 
(vključevanje v državne in mednarodne 
projekte), sofinanciranje interesnih pro-
gramov športa (Zlati sonček, Krpan, pla-
valni tečaji), sofinanciranje šol v naravi, 
naravoslovnih, raziskovalnih in tehniških 
taborov, dodatna izobraževanja strokov-
nih delavcev za uvajanje novih progra-
mov predvsem s področja izbirnih pred-
metov in dodatna izobraževanja strokov-
nih delavcev na pedagoško-psihološkem 
področju za delo z otroki s posebnimi 
potrebami. 

Zoran Jereb 
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Predstavljamo vam elane cetrtnega odbora OIC Trzin 

Jurij Čerček 
direktor podjetja Helpy d.o.o. 

J u r i j Čerček j c nas ledn j i č lan ce-
t r tnega odbora O I C T r z i n , k i v a m 
ga p reds tav l j amo, in d i r e k t o r 
pod je t ja He lpy d.o.o. Po r o d u j e 
L j u b l j a n č a n , v t r z i nsko cono se j e 
pr ise l i l med p r v i m i in ker v n je j 
t ud i s tanu je , se je k m a l u zatem ak-
t ivno v k l j u č i l t u d i v n jen n a d a l j n j i 
razvo j . 

Po njegovem mnenju odbor dela dobro, 
zato zavrača očitke, češ da odbor rešuje 
samo probleme svojih članov. »Strinjam 
pa se, da pretok informacij o delu odbora 
do občanov in obratno še ni optimalen, in 
bi ga vsekakor morali izboljšati. Občani 
bi torej o sklepih in ugotovitvah odbora 
morali vedeti več.« Eden izmed projek-
tov, s katerimi se odbor veliko ukvarja, 
trzinska javnost in zaposleni v coni pa o 

Jurij Čerček 

njem ne vedo dovolj, je, po njegovih bese-
dah, tudi izgradnja kabelskega omrežja, za 
katerega je po Telekomovih merilih premalo 
zanimanja, zato si Iztok Kadunc, predsednik 
četrtnega odbora, še posebej prizadeva, da bi 

bilo interesentov toliko, da bi bila grad-
nja upravičena. Četrtni odbor večinoma 
sestavljajo tisti, ki v coni tudi stanujejo, 
vendar bi morali, po Čerčkovem mnenju, 
vanj vključiti tudi predstavnike tistih, ki 
v coni samo delajo. »Tako bi izvedeli 
tudi za njihove probleme in potrebe, ki se 
verjetno nekoliko razlikujejo od naših,« 
pravi. O poteku projekta informacijske 
pisarne paje povedal, daje pravkar v pri-
pravi poseben informacijski portal (pri-
pravljajo ga v Kadunčevcm podjetju 
Eplas), ki ga bodo trzinska podjetja lahko 
uporabljala preko interneta. Nadaljnji 
razvoj tega projekta je odvisen od tega, 
kakšen odziv bo ta portal doživel med 
podjetji, zato vam ga bomo podrobneje 
predstavili v eni izmed naslednjih številk 
Odseva. 

Cona mora postati privlačna 
tudi v prostem času 
V prihodnjih letih se bo četrtni odbor so-
očil z nekaterimi novimi izzivi. Po mnen-
ju Cerčka bo eden izmed teh prav gotovo 
tudi boljše medsebojno poznavanje 
podjetij in druženje njihovih zaposlenih. 
»Dnevi odprtih vrat so sicer korak v 
pravo smer, vendar bi moralo biti takšnih 
in podobnih prireditev še več. Glede na 
to, da so zemljišča v naši coni preccj 
draga, bi bilo logično, da bi podjetja in 
njihovi zaposleni od nje želeli imeti več 
kot zgolj prostor za delo. Večina deloda-
jalcev se pomena dobrega počutja svojih 
zaposlenih še ne zaveda, zato so zado-
voljni s tem, da imajo dobre pogoje za 
delo. Tisti pa, ki želijo svojim zaposle-
nim nuditi kaj več od golega delovnega 
mesta, bodo prav gotovo podprli idejo, 
da cono naredimo privlačno tudi v popol-
danskih in večernih urah ter ob vikendih. 
Ker na delovnem mestu preživijo vedno 
več časa, je normalno, da se med sode-
lavci razvijajo tudi prijateljski odnosi in 
da se želijo družiti tudi ob prostem času. 
Zato menim, da bi v coni lahko zaživela 
tudi kakšna kavarna, v kateri bi zaposleni 
po delu lahko kaj popili in se pogovorili 
o preteklem delovnem dnevu. Skratka, če 
želimo, da bo cona res zaživela, mora 
živeti polno tudi ob vikendih,« je prepri-
čan Jurij Čerček. 

Da bi to ogrozilo mir, ki ga cona uživa 
ob večerih in še zlasti ob vikendih, se ne 
boji, tudi stanovalcev malo življenja v 
coni ne bi motilo. »Na ta način bi se tudi 
mi lažje spoznali med seboj, saj je med 
nami Še kar nekaj takih, ki niti sosedov 
ne poznajo. Seveda pa to ne pomeni, da 
si prizadevam za kakšen hrupen lokal, ki 
bi s seboj prinesel tudi pijančevanje in še 
nekatere druge, pri nas že zelo dobro 
znane probleme.« 

Besedilo in foto: Zoran Jereb 

Helpy si bo v občini Trzin prizadeval za koncesijsko 
izvajanje pomoči na domu 
Čeprav predstavitve članov četrtnega odbora niso namenjene promociji njihovih podje-
tij, bom tokrat naredil izjemo, ker je dejavnost podjetja Helpy zanimiva za številne 
Trzinke in Trzince. 
Podjetje se namreč med drugim ukvarja tudi s socialnim servisom oziroma pomočjo na 
domu, ki je namenjena starejšim, invalidnim in bolnim osebam. Po besedah direktorja 
je njihovo podjetje na Ministrstvu za delo, družino in socialne zadeve registrirano za 
izvajanje socialncga servisa. Med njihovimi storitvami je izpostavil dostavo kosil, ki 
j ih dnevno pripeljejo približno petstotim naročnikom, predvsem v Ljubljani. Poleg tega 
izvajajo še vse druge enostavnejše oblike pomoči na domu - od nakupovanja do pedi-
kúře. »Če pa naročnik želi, mu pripravimo tudi drva za zimo,« je malce v šali dodal 
Čerček. Njihove storitve so načelo-
ma nekoliko dražje od tistih, k i j i h 
izvajajo drugi izvajalci pomoči na 
domu, vendar se z občinami običaj-
no dogovorijo za subvencioniranje, 
in se njihove ccne znižajo na raven 
ostalih ponudnikov s koncesijami. 
»Ker se tudi občina Trzin pripravlja, 
da bo pomoč na domu prepustila 
koncesionarju, smo se v našem pod-
jetju že odločili, da se prijavimo na 
razpis za koncesijo. V preteklosti 
smo za tovrstno koncesijo v občini 
Domžale že kandidirali, vendar je bil 
izbran drug izvajalec. Izvajanje 
koncesije smo sposobni prevzeti že 
sedaj - tako v kadrovskem kot tudi v 
organizacijskem smislu,« pravi Jurij 
Čerček. Celotno ponudbo njihovih 
storitev pa vam bomo predstavili v 
naslednji, novembrski številki 

Odseva. Jurij Čerček s sodelavci 
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Trzinska podjetja (7): Panta rhei d.o.o. 

Dejavnost podjetja se ves čas prilagaja 
potrebam trga 

Tokrat vam predstavljam družbo Panta rhei d.0.0., ki letos praznuje pet-
najstletnico obstoja, v zadnjih petih letih pa se lahko pohvali z več kot 30-
odstotno letno rastjo prihodkov. Podjetje je zanimivo tudi zaradi tega, ker se 
njegova dejavnost ves čas prilagaja trenutnim potrebam trga, kar je danes, 
ko se razmere na trgu spreminjajo tako rekoč čez noč, edina garancija, ki 
podjetjem še zagotavlja kolikor toliko zanesljivo prihodnost. 

»Naše podje l je je , ko l že rečeno, nastalo 
pred petnajstimi leti, njegova osnovna 
dejavnost p a j e b i lo sprva vzdrževanje 
objektov - predvsem poči tn išk ih kapaci-
tet v Sloveni j i in na Hrvaškem. Ker pa se 
j e zgolj vzdrževanje objektov kmalu 
izkazalo za malce preozko special izacijo 
podjetja, smo se poleg manjših gradbenih 
in obrtnih del lo t i l i tudi pregledov in 
popravi l inštalacij vseh vrst. Kasneje smo 
dejavnost podjetja še razšir i l i in j o dopol-
n i l i s č ist i ln im servisom,« j e o nastanku 
in dosedanjem razvoju podjet ja povedal 
vodja gospodarskega sektorja M a t j a ž 
F e r f o l j a . »Zaradi sprememb, ki j i h j e na 
trgu povzroči la naša osamosvoj i tev, smo 
se v prvi polovic i devetdesetih lo t i l i tudi 
adaptacij poslovnih in stanovanjskih 
prostorov ter izgradenj objektov na kl juč. 
Znanje in izkušnje, ki smo s i j i h pr idobi l i 
pri vzdrževanju objektov, smo tako lahko 
prenesli tudi na novogradnje. Podjetje j e 

doslej adaptiralo oziroma zgradi lo ve l iko 
število lokalov, ind iv idualn ih stanovanj-
skih hiš, lekarn, zdravstvenih domov. 
Naš čist i lni servis pa se je medtem razvi l 
v samostojno enoto, ki dopolnju je ostale 
dejavnosti, podjetju pa zagotavl ja tudi 
določene sinergijske učinke.« 

S k r i v n o s t n j i h o v e g a u s p e h a j e t u d i v 

h u m a n o s t i 
Lanskoletne poslovne rezultate podjetja je 
Ferfol ja označil za uspešne, saj so dosegli 
vse zastavljene ci l je. »Naši pr ihodki so se v 
zadnj ih petih letih v povprečju povečevali za 
več kot tret j ino na letni ravni, poslovni izid 
iz rednega poslovanja pa v petletnem pov-
prečju za skoraj 110 odstotkov letno. Letoš-
nja rast pr ihodkov bo zaradi reorganizacije 
podjetja nekol iko nižja, vseeno pa bo zanes-
l j i vo dosegla deset odstotkov.« Med razlogi 
za tako uspešno poslovanje j e Ferfol ja izpo-
stavil stalna prizadevanja za to, da so glavni 
partnerj i kar se da zadovol jni z n j ihov imi 
stori tvami. Zato c i l j i podjetja v pr ihodnj ih 
letih ostajajo isti - zadovol j i t i obstoječe 
stranke in pr idobivat i nove. Standard 
kakovosti ISO 9001:2000 in okol jsk i stan-
dard ISO 14001:1996, ki s o j u pr idobi l i že 
konec leta 2002, j i m bosta pri tem nedvomno 
v vel iko pomoč. 

Najpomembnejše 
investici je, k i so se 
j i h lo t i l i v preteklih 
letih, so bi le izobra-
ževanje zaposlenih, 
vzpostavljanje sis-
tema kakovosti ter 
rast podjet ja na 
vseh sektorj ih (na-
kup opreme, orodja, 
poslovnih prosto-
rov...). »S tem smo 
podjetju zagotovi l i 
trdne temelje in 
dobro organizacijo. 
V pr ihodnj ih letih 
pa nas čaka še ena 
zelo zahtevna inves-
t ic i ja - gradnja last-

ne poslovne stavbe s skladiščnimi prostori, 
poleg tega pa žel imo vzpostavit i tudi nov 
informaci jsk i sistem, ki bo omogoči l nadalj-
njo rast podjetja. Naše glavne prednosti pred 
konkurenco so kakovost, pri lagodl j ivost 
potrebam stranke, znanje in nenazadnje tudi 
humanost podjetja, kar se izraža v zadovo-

V a l t e r F e r f o l j a , direktor podjetja: »Naše 
podjetje je nastalo v Ljubl jani, za selitev v 
O IC Trzin pa smo se odločil i predvsem 
zaradi dobre lokacije, dobrih prometnih 
povezav in podjetniškega okolja. Z infra-
strukturo v coni smo zadovoljni, zato si 
želimo, da bi občina za gradnjo poslovnih 
objektov namenila še kakšna dodatna 
zemljišča. Možnost nakupa zemljišča za 
izgradnjo nove poslovne stavbe bi namreč 
z veseljem izkoristi l i .« 

Ijstvu zaposlenih. Njegov nadaljnj i razvoj 
bo tako temel j i l na postavljeni in dobro 
utečeni organizacij i z zmernim poveče-
vanjem pr ihodkov in obsega poslovanja. 
Že l imo postati podjetje, ki bo za svojo 
stranko postalo skrbnik,« pravi Ferfolja 
in dodaja do so se v letošnjem letu loti l i 
tudi upravljanja stavb. Od te dejavnosti v 
prihodnje zelo vel iko pričakujejo, zato se 
j i bodo temu primerno tudi posvečali. 

Zoran Jereb 

Nj ihov seznam referenčnih objektov je 
dolg, na njem pa so poleg številnih po-
čitniških enot v Sloveni j i in na Hrvaš-
kem tudi hoteli, več kot trideset lekarn, 
številni gostinski in trgovski lokali, tudi 
bančni in skladiščni prostori, zdravstve-
ne ambulante, mult imedijske predaval-
nice. Doslej so adaptirali že več kot 15(1 
stanovanj in zgradil i več kot šestdeset 
enostanovanjskih in dvostanovanjskih 
objektov. Med podjet j i , s katerimi so 
doslej že sodelovali, je Ferfolja omenil 
Energetsko družbo Petrol, Salus, Minis-
trstvo za okol je, prostor in energijo. 
Fakulteto za družbene vede in še nekaj 
drugih podjeti j . 
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Trzinski vandalizem 
tako ali drugače 

Z e d a l j č a s a s e m se ž e l e l a o g l a s i t i , 
d a bi p o h v a l i l a n o v o o b l i k o O d s e -
v a . V i d e t i j e , d a j e z d a j p r i p r a v -
l j e n b o l j p r o f e s i o n a l n o , s a j n a m 
s k u š a p o s v o j i h n a j b o l j š i h m o č e h 
p r i b l i ž a t i d o g a j a n j e v n a š i o b č i n i . 
S e v e d a s e m š e v e d n o p r e p r i č a n a , 
d a j e p o l e g ž u p a n a v T r z i n u š e 
k d o , k i b i l a h k o k a j z a n i m i v e g a 
p o v e d a l . M e s e č n i k i , v k a t e r i h s e 
o b č i n s k o v o d s t v o k a r n a p r e j h v a l i 
in n a m p r i p o v e d u j e , k a k o u s p e š n o 
u p r a v l j a s s v o j o o b č i n o , k m a l u 
p o s t a n e j o d o l g o č a s n i in se j i h 
b r a l c i p o č a s i n a v e l i č a j o . Z a t o 
p r i č a k u j e m t u d i k a k š n o o s v e ž i t e v . 

Bi pa rada to pr i l iko izrabila še za nekaj 
misli, ki se nanašajo na županova raz-
mišljanja o vandalizmu. V svojem 
pristopu nam skuša pojasniti vzroke, za 
katere meni, da so tisti, ki vpl ivajo na 
nastanek vandalizma na splošno. Manj-
ka pa pogled na to, kaj naj bi bi lo tisto, 
kar prav v Trzinu pomaga, da se vanda-
lizem tako šopiri. Čudi me, da ne po-
misl i , da je tudi občinska polit ika, ki 
tako neracionalno podeljuje odločbe o 
odpiranju novih in novih gostinskih lo-
kalov, ena od komponent, ki ustvarjajo 
pogoje za nastajanje vandalizma. 
Popivanje, ki smo mu lahko dnevno 
priče v lokalih na Ljubljanski 12, torej 
v stanovanjskih blokih, kjer živi veliko 
mladih, je nezaslišano. Tuljenje, ki se 
razlega pozno v noč, bruhanje, urini-
ranje po javn ih površinah, katere so 
namenjene igri naših najmlajših, so del 
vsakdanjika, ki ga moramo prenašati 
stanovalci na tem naslovu. Od takega 
vedenja pa do najbolj grobih oblik van-
dalizma, ki so se izkazale v uničevanju 
mladih dreves, j c le še majhen korak. 
Rada bi, gospod župan, da bi kdaj na 
trzinskem občinskem svetu dali dovo-
ljenje za lokal tudi v bl iž ini vašega 
doma. Seveda mora to biti lokal, ki bo 
deloval v petek in svetek, od jutra do 
poznega večera. Zanima me, kako bi na 
to reagirali vi in vaša okolica. Seveda 
je veliko lažje, če se dogaja nekje daleč 
od vašega domačega miru, končno naj 
tisti, ki smo si kupi l i stanovanje v Tr-
zinu, trpimo, saj smo za vas, kot kaže, 
prišleki. 

Upam, da bo moj prispevek pomagal, 
da boste lažje poiskali prave vzroke za 
nastajanje vandalizma v naši občini ter 
tudi primerno ukrepali, da se bodo raz-
mere končno le uredile. 

Tatjana Koprol, 
Ljubljanska c. 12 

RAZSTAVA 

PITNA 
VODA 

Fotografija z razstave v Centru 
Ivana Hribarja 

Obč ina T r z i n j e v sk lo-
pu Programa varčevanja 
s p i tno vodo izvedla ne-
kaj akt ivnost i , v katere 
j e želela vk l j uč i t i pred-
vsem prebiva lce Trz ina. 

Pr iprav i la j e z loženko z 
nasveti za varčevanje s 
p i tno vodo, k i smo j o 
razde l i l i vsem gospo-
d in js tvom. V mesecu 
j u l i j u sta b i la ob jav l jena dva natečaja z denarn im nag-
radn im sk ladom, i n sicer l i te rami ter fotografski . O tvo -
r i tev natečajnih del in razglasi tev zmagovalcev s e j e 
odv i la v av l i Centra Ivana Hr ibar ja 22. septembra. 

Ocenjevanje fo togra f i j j e b i lo razdel jeno v dva dela. K 
ocenjevanju smo povab i l i fo tografa Jožeta Sel jaka, k i j e 
s svojega strokovnega v i d i ka pr ispeval h končn i od lo -
č i tv i . Po d rug i strani pa smo všečnost fo togra f i j ocenje-
va l i tudi vsi zaposleni v obč insk i upravi . Tako smo 
izbra l i zmagovalce. 

Prvo mesto j e zasedla fo tograf i ja Grega Su le jmanov iča 
z nas lovom Izv i r . 
D r u g o mesto j e pr ipad lo Tomažu Lan išku za fo togra f i jo 
z nas lovom Deževnica. 
Pode l i l i smo dve t re t j i mest i , in sicer Petri Žagar za 
fo togra f i jo L is t ter Ve ron i Ha jnr ihar za fo togra f i jo z 
nas lovom Sečovel jske sol ine. 

D rug i udeleženci fo tografskega natečaja: T o m a ž Levs-
tek, Ju l i ja Logar , Las lo Reškovič, M a j a Štok in Bo jan 
Težak. 

Ocenjevanje l i terarn ih pr ispevkov j e prevzel župan 
Tone Peršak in za zmagova lno l i terarno delo ocen i l 
pr ispevek Jul i je Logar , k i j e napisala pesem z nas lovom 
Šepet vode. 

ŠEPET VODE 
Preko polja, skozi vas, 
teče Pšata, meri čas; 
šteje leta, 
zgodbe spleta. 

Pod gozdom, pod moston 
čez kamne skaklja 
in vrbam sanjavim 
zaspati ne da. 

Je bistra, j e kalna, 
v daljavo polzi, 
šepeče kot v sanjah 
vse dneve, noči. 

Glej, ptica med letom 
si žejo hladi, 
gladino poboža, 
in v dalj odleti. 

Posedam v razkošju 
zelenja in trav, 
predajam se mis l im, 
sprašujem: Zakaj? 

Zakaj so drevesca 
končala tako, 
da nekdo j e z lomi l 
j i m debla grobo? 

Zakaj sta bregova 
prepolna odplak, 
a voda j e motna, 
umazan je zrak? 

Zajela sem Pšato 
med svoje dlani, 
in kaplja za kapl jo 
spet v strugo spolzi. 

Kaj s tabo bo Pšata, 
odgovor pozna 
med rokami kaplja, 
k i v potok curlja. 

Neprava ravnanja 
so v vodi odsev, 
pretekla, sedanja 
dejanja odmev. 

Julija Logar 

Tre t je mesto smo pode l i l i K r i s t i n i Camp l in Ko rc . 
D r u g o mesto pa smo razde l i l i med ostale pr ispevke, k i so j i h pos la l i Urša Ceglar 
Nana Gor j up , Nat ja Leveč, Ksen i ja Ravn ikar , T ine Šinko, A d a Vengušt in Uršula 
Za le te l j . 

Vse pr ispele fo togra f i je in l i terarni p r ispevk i so kr i t i čen p r i kaz av tor jev o pomemb-
nost! p i tne vode, k i nas d i rek tno a l i ind i rek tno nagovar ja jo . Fotograf i je in zgodbe so 
nam v razmis lek, d a j e voda zares pomemben del našega vsakdanjega ž iv l jen ja , česar 
se moramo vedno bo l j zavedat i ! 

Fotogra f i je z razstave si lahko ogledate na spletni strani Obč ine Trz in . 

O b tem bi se zahval i la vsem nateča jn ikom, t is t im, k i so pomagal i pr i postav i tv i 
razstave, in t is t im, k i ste si j o ogledal i . 

Pripravila Katja Žagar 
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Predstavljamo letošnje občinske nagrajence: 

Jože Seljak, dobitnik bronastega občinskega priznanja 
• v , , 14» r '.»iriii-Tni . ' n ' ' i, • •MéMVIr-'rllTťl> • •• --iiti^ -. .' —. —.... . 

Jože Seljak je na pobudo Turističnega društva Trzin ob letošnjem občinskem 
prazniku prejel bronasto priznanje občine Trzin. Njegovo delo predstavlja bo-
gato dokumentacijo in arhivsko gradivo za številna trzinska društva in organi-
zacije. 

P o v a b l j e n si n a r a z g o v o r k o t e d e n 
i z m e d š t i r i h d o b i t n i k o v o b č i n s k e g a 
p r i z n a n j a . S i s e p r i z n a n j a r a z v e s e l i l ? 

Zagotovo sem bil zadovoljen, a ne morem 
si kaj, da ne bi izrazil kanček grenkobe. 
Za tako priznanje sem bil nominiran že 
lansko leto, in sicer sta me predlagala 
stranka SDS in Turist ično društvo Trz in. 
Ves čas me spremlja občutek, da sem 
izpadel oziroma da sem bil odklonjen, ker 
komisi ja, odgovorna za to področje, dela 
pristransko in izkl jučno s polit ičnega v id i -
ka, ne oziraje se na delovne rezultate. Rad 
bi povedal, da sem se začel ukvarjati s fo-
tografijo že kot 12- letni deček, in sicer v 
krožku, ko sem obiskoval osnovno šolo. 
Mo j prvi men to r j e bil starosta slovenske 
reporterske fotografi je Edi Šelhaus in mo-
ja prva fotografi ja j e bi la objavl jena v 
dnevniku Delo. Pozneje sem se odloči l za 
študij fotografi je in svoja prva leta sem 
služboval v Slovenijalesu. Sedaj že dvaj-
set let opravljam delo na področju foto-
grafije kot svobodni državljan Slovenije. 

P r a v t o l i k o let ž i v i š v T r z i n u . N a k a -
t e r e m p o d r o č j u p a si p r e p o z n a v e n v 
n a š i o b č i n i ? 
V TD Trzin, ki je letošnji pobudnik za to 
moje priznanje, sem aktiven od samega 

začetka, od ustanovitve 9. aprila 1999. Nada-
lje sem član Zveze vojaških veteranov za 
Slovenijo - trzinski oddelek. Od svoje petde-
setletnice naprej sem aktiven član PGD Trzin. 
Včlanjen sem tudi v smučarsko društvo Trzin. 
Nenazadnje pa sem bil kot podaljšana roka 
T D urednik fotografije v uredniškem odboru 
občinskega glasila Odsev. 

I z n a v e d e n e g a s l e d i , d a j e p o d r o č j e t v o j e 
s t r o k o v n e in l j u b i t e l j s k e a k t i v n o s t i z e l o 
š i r o k o in r a z n o l i k o in k o t t a k o ti j e m l j e 
v e l i k o p r o s t e g a č a s a . O d k o d in z a k a j 
t v o j a p r i z a d e v a n j a ? 
»Začel sem v I D z gospo Jožico Valenčak in 
aktivno sodeloval pri vseh idejah in nj ihovih 
uresničitvah. Naj naštejem le nekatere med 
n j imi : Mihaelov sejem v Mengšu, pustni kar-
neval v Trzinu, Flori janov sejem, festival 
folklore, izbor najlepše urejene in okrašene 
hiše v Trz inu in drugo. Poleg naštetega si kot 
krajan osebno prizadevam za lep izgled kraja. 
Največ zaslug pa si pripisujem za šestletno 
borbo z občinsko upravo glede pravilnega in 
zakonsko obvezujočega izobešanja slovenske 
zastave v Trz inu in na občinski zgradbi. Moja 
profesionalnost (komercialno industri jski fo-
tograf ) zahteva izredno natančnost in ureje-
nost vsega, kar želim fotografirati, ker mi 
sicer naročnik izdelek zavrne in seveda ne 

Jože Sel jak: »Upam, da me občutki ne varajo, vendar ocenjujem, daje relacija med županom 
(občino) ter občani in društvi vse večja pa tudi glasilo Odsev se vse bolj oddaljuje od svojega 
prvotnega pomena. Saj ne morem verjeli, da je v zadnji številki župan slikovno predstavljen kar 
štirikrat, kot v dobrih starih časih. Ne razumem, saj imamo že petnajst let demokracijo. Vidimo 
se v naslednji vojni... No, na volitvah.« 

Jože s svojim prvim aparatom - ameriško 
boksovko 

plača. Skozi leta mojega poklicnega dela 
se mi je izostri lo oko za nepravilnosti, ki 
j i h opažam in nanje vztrajno opozarjam 
tudi v naši občini. Kot član uredniškega 
odbora Odseva od ustanovitve občine Tr-
zin sem dobronamerno slikovno in tekst-
ovno opozarjal na nepravilnosti, a sem bil 
žal vedno napačno razumljen. To nerazu-
mevanje moj ih prizadevanj za demokrati-
čen pristop pri obveščanju in odpravljanju 
napak preko občinskega glasila j c pripe-
l jalo do ukinitve urednika fotografije in 
njegovih člankov v občinskem glasilu. 

K l j u b v s e m u p a s e m p r e p r i č a n a , g l e -
d e n a t v o j k a r a k t e r i n ž e l j o p o u r e j e -
n o s t i k r a j a t e r s p o s o b n o s t j o z a o p a -
z o v a n j e , d a b o š t u d i v b o d o č e b o r e c 
z a d e m o k r a t i č e n p r i s t o p p r i o d p r a v -
l j a n j u p o m a n j k l j i v o s t i in u s t v a r j a n -
j u p o g o j e v z a l e p š o p o d o b o in u r e j e -
n o s t n a š e o b č i n e . 

Zagotovo si bom prizadeval, da bo denar 
davkoplačevalcev porabljen pravično in 
racionalno. Zakaj? Težko razumem, na 
primer, da v naši občini ni smotrno zarja-
vele ul ične svetilke prebarvati, ampak j i h 
je »ceneje« enostavno zamenjati z novimi. 
V sosednji občini razmišljajo in delajo 
povsem drugače. To j e le en primer med 
mnogimi. Vo l jo m i dajejo krajani, ki se še 
vedno pogosto obračajo name, čeprav v 
občini nimam nobene konkretne zadolžit-
ve. Sem sicer član Sosveta za varnost. Žal 
pa se je kl jub vandalizmu na igriščih, v 
parkih, okol ic i šole, v šoli, pri v lomih v 
privatna stanovanja ta komisija v treh letih 
sestala le enkrat. 

P r e d v i d e v a m , d a p e s t r o s t i d o g a j a n j še 
z l e p a n e b o k o n e c in t u d i t v o j i h p r i z a -
d e v a n j za b o l j š i in lepši T r z i n n e bo 
z m a n j k a l o . H v a l a za p o g o v o r . 

Meta Zeleznik 
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D P M OTROŠKI Ž IV -ŽAV 
Trz in z Društvom prijateljev mladine Trzin 

D P M Trz in s e j e od loč i lo skrajšati z imske dni našim mla jš im 
o t rokom, zato smo si zastavi l i pro jekt Ot rošk i ž i v - žav. Ž i v - žav 
bo potekal dva četrtka v mesecu. K sodelovanju smo povab i l i 
starše, stare starše in vse tiste, k i ima jo otroke radi, da se nam 
pr idruž i jo , pr ispevajo svoje zamis l i , svoj prosti čas in prevzame-
j o del organizaci je. 

V četrtek, 29. septembra 2005, smo se prepr ičal i , da smo na pra-
v i pot i . Obiskale so nas t r i vzgo j i te l j i ce s predstavo o škrat ih, k i 
na koncu ugotov i jo , da ni važno zmagat i , ampak sodelovati . 
Tako otroke kot nas so nasmejale do solz. Ob isk predstave j e b i l 
rekorden (predstavo j e ob iska lo doslej največ ot rok) , kot tudi 
pozi t ivne mis l i , k i ste nam j i h poš i l ja l i kasneje po elektronski 
pošti. 

Ze na prv i č lanek v Odsevu, k jer smo prvič omen i l i pro jekt , se 
nam j e oglasila gospa Ada Lovše Mušič, o t rokom bo l j znana kot 
Pehta iz predstave Kekec. O t r o k o m bo brala pravljice. Iz zanes-
l j i v i h v i rov smo izvedel i , da to obv lada prav od l ično. 
Po elektronski poŠti se nam j e j a v i l a Mojca Pavlišič. V pošti j e 
napisala sledeče: » V č e r a j š n j i četrtkov ŽIV-ŽAV s tremi palčki 
nas je starše in otroke očitno prav prijetno presenetil. Veseli me, 
da imamo v Trzinu DPM, ki skrbi za naše otroke in njihove pros-
točasne dejavnosti. Verjamem, da lahko le skupaj obogatimo 
društvo s pestro izbiro aktivnosti, leh pa je nedvomno toliko, ko-
likor imamo sami zamisli in seveda pripravljenosti, da se anga-
žiramo 

Pri tem bi. sicer ob moji (pre)zaposlenosti s službo in ostalimi 
domačimi obveznostmi, lahko sodelovala tudi jaz, mamica dveh 
hčerk (.5 ter 1,5 leta). Predvsem se vidim v krogu vseh tistih, ki v 
prostem času radi ustvarjajo v kreativnih delavnicah » N jena 
pošta j e b i la daljša, saj nam j e nanizala kar nekaj zan im iv ih idej 
(npr. o izletu v M in imundus ) , ampak o tem kdaj drugič , saj ne 
smemo izdati vseh naših skr ivnost i . M o j c a Pavl iš ič bo vod i la 
kreativne delavnice. 

Po predstavi se nam j e j a v i l o tud i podjet je ANN1 d.o.o. iz T rz i -
na. Na predstavi j e bi l And re j Ma t i č i č s svo j im i t remi ot rok i . 
Podjetje ANN! d.o.o. bo v mesecu decembru obdar i lo naše otro-
ke z lutkovno predstavo. 

V mesecu decembru že l imo organiz i rat i tudi novo le tn i koncert 
za otroke. Pri organizac i j i nam bodo pomagal i starejši pevc i iz 

T rz ina pod vods tvom A lenke Markus , šolski pevski zbor pod 
vodstvom Božene Opara ter starejše skupine iz vrtca Palčiča pod 
vods tvom n j i hov ih vzgo j i te l j i c . Iščemo še kašnega učenca, k i 
igra na instrument, in povezovalko/ca koncerta. 
Prav tako iščemo tudi očka, k i bi organiz i ra l postavitev največje-
ga snežaka v Trz inu , ko bo v naše kraje pr ineslo sneg. 
Za vse akt ivnost i boste pravočasno izvedel i v Odsevu, na plaka-
t ih v šo l i , v r tcu ter na j a v n i h mest ih in kn j i žn ic i . Preiščite otro-
kovo torbo, ker ve l ikokrat ostane naše povab i lo pomečkano 
nekje v kakšnem kotu. , starši ot rok v vr tcu berite oglasno desko. 
Vsem, ki ste nam ponuditi pomoč pri izvedbi živ - žavov, se 
iskreno zahvaljujemo in upamo, da boste s svojimi aktivnostmi 
pritegnili še ostale. 

Za vse ideje smo vam na vo l j o na elektronskem naslovu: 
natasa.aladck@siol.npi. 

Zavedamo se, d a j e prezaposlenost rak rana današnjega časa Če 
bi b ih na četr tkovi predstavi, b i vas otroški smeh popeljal daleč 
stran od skrb i in ogrel vaša srca, tako kot j e naša 

D p M Nataša Gtudek 

Trzin 

mailto:natasa.aladck@siol.npi
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r v i in e d i n i l e g i t i m n i v z g o j i t e l j i o t r o k s o n j i h o v i 
s t a r š i a l i s k r b n i k i , z a t o j e k v a l i t e t n o s o - d e l o v a n j e 

s š o l o n u j n o p o t r e b n o . V š o l i s i v z g o j e n e m o r e m o p o -
s t a v i t i k o t n e k c i l j , a m p a k j o d o s e ž e m o k o t s t r a n s k i 
p r o d u k t i z o b r a ž e v a n j a , k a j t i v z g a j a m o m e d t e m , k o i z o -
b r a ž u j e m o . C i l j i d a n a š n j e v z g o j e i z h a j a j o i z č l o v e k o v i h 
p r a v i c i n o t r o k o v i h p r a v i c . O m o g o č i t i j i m m o r a m o 
z a š č i t o , o s k r b o i n s o o d l o č a n j e . 

Delovati je treba tako, da spodbujamo tiste osebnostne lastnosti 
in veščine, k i otroku omogoči jo, da se moralno odgovorno znajde 
v različnih situacijah. Družbena realnost pa predvsem prevzema 
vrednote, ki so opredeljene z besedami: demokracija (ne samo ka-
ko demokratično pol i t ično okol je vp l iva na šolski sistem, ampak 
kaj šola lahko stori za demokraci jo) , že omenjene človekove pra-
v ice (to so norme sodobne družbe, ki v sebi združujejo najboljše, 
kar so dali razl ični moralni in vrednostni sistemi in o čemer je 
obvel jalo stališče, ki j e obče sprejemlj ivo), pravna država, slrp-

Volitev učenčev na OS Trzin 

URICA PRAVLJIC 
z 

ADO LOVŠE MUŠ IČ 

V PETEK, 4. 11.2005, 

OB 17. 30. uri 

VAB IMO OTROKE NA 
UR ICO PRAVLJIC 

v dvorano 
MARJANCE RUČIGAJ. 

Po urici bodo otroci risati risbice na temo 
pravljice, ki jo bodo poslušali! ! ! 

D p M 
Trzfr»; 

delovanje duhcev z 
Bredo Podbevieh 

BUia se noč čarovnic, 
zato vabimo otroke, 

TOREK, 25* 10. 2005, 
OB 17:30 VRI 

V MLADINSKI KLUB 
(poleg vhoda v dvorano Marjance Ruélgaj) 

NA IZDELOVANJE 

Društvo prijateljev mladine Trzin 
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nosi in solidarnost. Vzgoja v šoli vseeno mora bi t i načrtovana, saj 
v njej delujejo mnogi vzgojn i dejavniki (k l ima, medvrstniški od-
nosi, načini poučevanja, preverjanja in vrednotenja, pa tudi orga-
nizacija, šolska pravila, učitel jev značaj. . .) . Šola j e namreč iz-
kustveni prostor socialnega učenja in moralne vzgoje. V pretek-
lem letu so učenci prevetr i l i hišni red OŠ Trzin, dodali svoje 
predloge, pripombe in j i h sprejeli na prvem šolskem parlamentu. 
Ena od možnost vp l i va učencev j e zakonsko opredeljena v Pravil-
niku o pravicah in dolžnostih učencev. Za uvel javl janje svoj ih 
pravic in interesov se predstavniki oddelčnih skupnosti (pravi lo-
ma predsednik in namestnik oddelka) povezujejo v skupnost 
učencev šole, k i sprejema tudi letni program dela. Letošnji pr ior i-
tetni program je tekmovanje za »naj razred« šole, k i poteka v treh 
kategorijah (prva triada / 3 „ 4. in 5. razred osemletke/ in tretja 
triada), botrstvo, sodelovanje v raznih akcijah, organizacija zaba-
ve učencev, dejavnosti ob tednu otroka, sodelovanje na nacional-
nem parlamentu. 

Šolski parlament pa j e izvrši ln i organ skupnosti učencev šole in 
ga sestavljajo učenci, k i j i h izvo l i skupnost učencev. Skliče se 
najmanj dvakrat na leto. Vsako leto j e sklican na dve izbrani 
temi, ena j e enotna za vso Slovenijo, druga j e podrejena potrebam 
in interesom posamezne šole. Letošnja skupna tema ima naslov 
»Tabu - prepovedane stvari«. Naša šola bo letos na to temo orga-
nizirala tudi medobčinski posvet, na katerem se bodo srečali 
predstavniki otroških parlamentov drugih šol. 
Organiziral i smo vol i tve za predsednika in se pri tem oprl i na de-
janske živl jenjske situacije. Za kandidata se je jav i lo šest učen-
cev: V e r o n i k a C u k r o v (5.b), T i m P o d l o g a r (7.a), N i n a N o v a k 
Božič (7.b), L a r a M a t a i i (7.b), N a t a š a P i r e (8.b) in T a d e j B e v k 
(8.b). Izdelali so plakate, na katerih so se predstavili učencem 
šole, zapisali so svoje predloge, vizi je. V oddajah šolskega radia 

so odgovarjal i na vprašanja učencev, obiskali so razrede in se 
tudi osebno predstavil i . Pr ipravi l i smo volišče, vol i lno komisi jo, 
glasovnice in učenci so v času razredne ure 24. septembra po 
nagovoru ge. pomočnice oddali svoje glasove. Glasovalo j e 247 
učencev, vol i lna komisi ja j e skrbno preštela glasove in ugotovila, 
d a j e za predsednico izvoljena N a t a š a P i r e , za njenega namest-
nika pa T a d e j Bevk. Po objavl jenih rezultatih j e vsak od kandi-
datov poročal o svoj ih izkušnjah in ob l jub i l , da bo izpeljal eno 
akcijo. Pobude in podporo bodo iskali pr i svoj ih vrstnikih in se 
preizkušali v novih situacijah, kjer bo potrebnih vel iko dogovo-
rov, iskanja kompromisov. . . in se tako pripravl jal i na kasnejše 
družbeno udejstvovanje. 

Mar ja Gerbec, 
mentorica Skupnosti učencev šole 
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Poletna šola v naravi 
udi letos so četrtošolci nestrpno pričakovali začetek 
pouka, saj je hkrati pomeni l tudi odhod v šolo v naravi. 

Drugi dan pouka se je ob 7. uri zjutraj pred trzinsko šolo zbralo 
35 četrtošolcev s spremljevalci in se poln i pričakovanj odpravi l i 
nov im dogodivščinam naproti. 
Nekaterim učencem j e b i l dom na Krku že dobro znan, drugi pa 
so ga hitro vzeli za svojega. Razporedi l i smo se po sobah in 
vsaki nadeli svoje ime. Domeni l i smo se, kako se bomo v domu 
primerno obnašali in skrbel i za red ter urejenost sob, da se bomo 
vsi pri jetno počut i l i . Ob zakl jučku so glavno nagrado za ureje-
nost sobe prejele deklice iz sobe Morske zvezde. 
Že prvi dan so učenci opravi l i preizkus plavanja ter se razpore-
di l i v plavalne skupine, k jer so v nadal jnj ih dneh nadgrajevali 
svoje plavalne veščine. Vad i te l j i P e t r a , S i m o n in M o j c a so po-
skrbeli, da so Kalamari , Morske kumare in Orke osvoj i l i številne 
plavalne tehnike in se ob tem tudi zabavali. Otroc i so se vozi l i s 
kolesi, deskali, se prevažali s kanujem, drseli po va lov ih na pla-
vajoči banani, ki j o j e vlekel motorn i čoln, se potapl jal i z jek len-

ko . . . Ob koncu tedna j e preizkus pokazal 
napredek pri plavanju, saj so osvoj i l i 
sedem zlatih, trinajst srebrnih in šestnajst 
bronastih delf inčkov. 
Vsak dan smo imeli tudi nekaj ur pouka. 
Pouk j e potekal po načelih opazovanja, 
doživl janja, predvidevanja... Učenci so 
spoznavali novo okolje, rastlinski in žival-
ski svet v mor ju ter ob njem, zvedeli veli-
ko zanimivosti o mor ju (pl imovanje, valo-
vanje. . . ) in l judeh, ki ž iv i jo ob njem (ribo-
lov, vodni promet, pristanišče...). N ič ni 
lažjega, kot učit i se o morski zvezdi, ki j o 
sam najdeš na morskem dnu! Ve l iko smo 
izvedeli o beloglavih jastrebih, ki se vsako 
leto vračajo gnezdit na otok Cres. M i smo 
se t ja odpravi l i s h i t r im čolnom in med 
pot jo doživel i vel iko zanimivega. Imeli 
smo srečo, da so nam del f in i uprizori l i pra-
vi akrobatski nastop. Naše delo je doku-
mentirano v delovnem zvezku, ki si ga 
bodo lahko učenci ohranil i za spomin. 
Ne smemo pozabiti na zabavne večere, ki 
so prispevali k pri jetnemu in veselemu 
zakl jučku dneva in zaradi katerih sploh 



nismo pogrešali televizi je! Na predstavitvenem večeru se je vsaka 
soba predstavila s svo j im i točkami in pokazala, kaj zna, izbiral i 
smo miss in mistra Krka, sodelovali smo v razl ičnih zabavnih in 
športnih igrah, tekmoval i v štafetnih igrah, se odpravi l i na sprehod 
in po nakupih v Mal ínsko. Zadnj i večer smo po podel i tvi delf inč-
kov praznovali t ro jn i rojstni dan in se zabavali na plesu. 
V šoli v naravi smo preživeli šest sončnih dni, k i so se nam za 
vedno vt isni l i v spomin. 

Mateja Peric 

OÙSEV 

V t i s i u č e n c e v 

> N i n a S t r m l j a n : »V šol i v naravi mi j e bi lo vse všeč: pla-
vanje, zabavni večeri in tudi pouk j e bil zanimiv in zaba-
ven.« 

> R o k S e v e r : »Pouk smo imel i dvakrat na dan. Nauči l i smo 
se tudi h imno šole v naravi.« 

> J a k a K o g o v š e k : » B i l j e lep sončen dan, ko smo se z gumi-
jast im čolnom odpeljal i na otok Cres. Čoln j e bil do lg pri-
b l ižno deset metrov i n j e imel moč 350 konjev. Peljali smo 
se zelo hitro in za nami so nastajali vel ik i valovi .« 

> B l a ž A b e : »Najbol j m i j e ostal v spominu pogled na ja to 
delf inov, k i smo j i h opazovali z obale, ko smo b i l i na otoku 
Cresu.« 

> U r š a M a t i č i č : »V lepem spominu mi bo ostal učitelj Si-
mon, ker nas j e zelo zabaval, ko smo hodi l i na plažo.« 

> G r e g a T e r š e k : » Imel i smo različne dejavnosti, ampak naj-
bolj sem si zapomnil , kako sem se prvič potapljal z jeklen-
ko.« 

> T j a š a L u b i : » M e n i j e bi la najbol j všeč vožnja z banano, ker 
smo se vozi l i zelo hitro i n j e oko l i nas škropilo«. 

> P e t r a K m e t i č : »Najbol j m i j e bi lo všeč, da sem si upala 
skočiti s štiri metre visoke skakalnice in da sem se naučila 
kravi. Naslednje leto bom očetu in mami pokazala vse, kar 
smo se nauči l i na Krku .« 

> S p e l a F r i š k o v e c : »Nestrpno smo pričakovali dan, ko smo 
imel i tekmovanje za delf inčke. Osvoj i la sem srebrnega.« 

> A l j a ž A b e : »Ko smo plavali za delf inčke, sem bil na vrsti 
prvi. Želel sem si le, da bi osvoj i l srebrnega. Učitel j ica me 
j e pohvali la za dobro plavanje, zato sem se odloči l , da bom 
poskusil osvoj i t i tudi zlatega delf ina. Zelo sem vesel, ker 
m i g a j e uspelo osvoj i t i .« 

> M a š a P l a n i n e : »Zelo so m i b i l i všeč vsi zabavni večeri, 
najbol j pa večer, ko sem postala miss Krka.« 

> T a d e j a M i r i č : »Najbol j mi je bi lo všeč, ko smo Šli v Malín-
sko in tam zapravljali, kupoval i ter se zabavali.« 

» A n ž e K m e t i č : »Najbol j si bom zapomni l večer s plesom ter 
dobr ih učiteljev in učitel j ic.« 

> J a n L a p : »V domu na K r k u m i j e bi la še posebej všeč soba, 
ker nas j e bi lo v njej vel iko in m i ni b i lo n ikol i dolgčas.« 

> P a t r i c i j a I s a b e l a V l a h o v i č : »Zadnj i zvečer smo se v sobi 
pogovarjale, smejale in sladkale, saj smo na zakl jučnem ve-
čeru prejele vel iko sladkarij za drugo najbolj pospravljeno 
sobo,« 

> R e b e c c a G l i h a : »Šola v naravi na Krku m i bo za vedno 
ostala v lepem spominu.« 
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1. oktober - mednarodni dan starejših 

Starost ni bolezen 

Pred p e t n a j s t i m i le t i j e G e n e r a l n a 
s k u p š č i n a Z d r u ž e n i h n a r o d o v p r v i 
o k t o b e r r a z g l a s i l a za m e d n a r o d n i d a n 
s t a r e j š i h . P r a z n o v a n j e j e n a m e n j e n o 
p r o m o c i j i s p o š t o v a n j a in s k r b i z a s t a -
r e j š e . O b t e m p r a z n i k u se j e v L j u b l j a -
n i sk len i l pe t i F e s t i v a l za t r e t j e ž iv-
l j e n j s k o o b d o b j e in 18. m e d n a r o d n i 
k o n g r e s E U R A G z v o d i l n o t e m o P e r s -
p e k t i v e s t a r e j š i h v E v r o p i . 
Med 29.septembrom in 1. oktobrom j e v 
Cankarjevem domu potekal že peti F e s -
t iva l za t r e t j e ž i v l j e n j s k o o b d o b j e . Vse 
dni se je na festivalu odv i ja l izobraževal-
ni program s števi ln imi predavanji ter 
kul turnim in spreml jajočim programom 
na odprtem odru. Festival sta organizira-
la Zveza društev upokojencev Slovenije 
in Infos d. o. o., L jubl jana, v sodelovanju 
z Minist rstvom za delo, družino in soci-
alne zadeve. Na fest ivalu so bi la pred-
stavljena naslednja področja: šport, rek-
reacija in prosti čas, turizem, izobraževa-
nje, skrb za zunanji videz, socialna var-
nost, bančništvo in zavarovalništvo, 
zdravstveno varstvo in skrb za zdravo 
živ l jenje, nove tehnologi je, med i j i in za-
ložniški programi, gospodinjska in pohi-
štvena oprema ter dejavnosti razl ičnih 
organizacij. 

Poleg festivala s e j e v Cankarjevem do-
mu istočasno odvi ja l 18. M e d n a r o d n i 
k o n g r e s E l I R A G , največj i mednarodni 
dogodek v letu 2005, na katerem so ob-
ravnavali vprašanja v zvezi s starejšimi 
l judmi v Evropi . Kongres j e b i l vrhunec 
tesnega in koristnega sodelovanja upo-
kojencev v evropskih državah. Vod i lna 

tema letošnjega kongresa so bile p e r s p e k t i -
v e s t a r e j š i h v E v r o p i , še posebna pozornost 
pa j e bi la na kongresu posvečena ekonom-
skemu položaju držav in njegovemu vp l ivu 
na ž iv l jenje starejših, socialnemu položaju 
starejših ter dostopu do nj ihovega socialnega 
varstva, zdravstvenega zavarovanja, izobra-
ževalnih, kul turnih in drugih aktivnosti , 
spregovori l i pa so tudi o novih možnostih za 
starejše v prihodnosti. 

Stare jš i in spremembe 
Števi lni strokovnjaki obravnavajo nove 
trende v staranju, med n j imi omenimo kn j igo 
A z r e K r i s t a n č i č , k i j e s sodelavci pripravi la 
kn j igo z naslovom »Nova podoba staranja -
siva revoluci ja«, k i j e bi la predstavljena na 
festivalu. Avtor ica knj ige poudarja, da so se 
stari vzorci pojmovanja starosti dandanes 
spremenili. Uvajanje »nove f i lozof i je staran-
j a« in z njo povezane nove predstave o sta-
ranju bo pripel jalo sedanje in pr ihodnje ge-
neracije v srednjih in poznih letih do spoz-
nanja, kako pomembno j e ustvarjanje lastne 
podobe v družbi. Kl jučnega pomena je , da se 
odvržejo vsi tabuji , predsodki in stereotipi, 
k i so zakoreninjeni v predstavah l judi o sta-
rostnikih oziroma tist ih, k i so v tako imeno-
vanem tret jem živ l jenjskem obdobju. 
Doslej uvel javl jeno mnenje je , d a j e staranje 
mračna stopnja ž iv l jenja posameznika. To j e 
pripel jalo do prevladujočega mišljenja, da so 
vsi starejši l judje (t ist i v starosti nad 65 let) 
š ibki in nebogljeni, nasprotno pa so vsi mla-
di krepki in močni oziroma do so »tisti stari« 
vsi po vrst i okorni , neumni in nesposobni, 
medtem ko so vsi mladi kreat ivni, d inamični 
in sposobni. Takšno prepričanje j e še pove-
čevalo prepad med generacijami in istočasno 

preprečevalo spremembe odnosa do sta-
rejših. Najhuje pa je, da najdemo zastop-
nike tovrstnih zakoreninjenih mitov o 
staranju tudi med mnogimi izobraženci 
na razl ičnih področj ih. 

Nov pogled na s taranje 
N o v pogled na živl jenje v obdobju staro-
sti se rojeva v času, ko se vsi zavedamo, 
da se prebivalstvo stara, ne le pri nas v 
Sloveni j i , temveč tudi po vsem svetu. 
Staranja ne smemo obravnavati le z eko-
nomskega, temveč tudi s sociološkega in 
psihološkega v id ika, saj vpl iva na kako-
vost ž iv l jenja v celoti, še posebno tistih, 
k i so v srednjih ali poznih letih. Konec 
koncev, proces staranja se ne prične pri 
petdesetih, temveč že ob rojstvu vsakega 
človeka. Zato se moramo zavedati posa-
meznih obdobi j v ž iv l jenju l judi, ki so 
značilni za nj ihove zmogl j ivost i , sposob-
nosti in potrebe. Demografske spremem-
be v naši družbi, ki so značilne po zmanj-
ševanju rodnosti in pričakovani daljši ž iv-
l jenjski dobi l judi , so povzročile številne 
spremembe, in so del novih pogledov na 
staranje, ki se pričenja uveljavljati. 
Kakorko l i že, stari recepti, kako reševati 
problem staranja prebivalstva, se ne 
bodo mogl i obdržati. Potrebno bo še vse 
kaj drugega, kot j e zategovanje pasu 
upokojencev, pa tudi drugih generacij. 
Ne nazadnje, veljalo bi izkorist i t i vse 
sposobnosti, k i j i h še premorejo starejši, 
in j i h bol j dejavno vplesti v dogajanja v 
družbi. To bi bi lo prav gotovo koristno 
za vse, tako mlajše, kot tudi starejše. 

Julija Logar 

Demografske spremembe pri nas in v svetu 

Čas dedkov in babic 
Statistični urad Republike Slovenije (SURS) je ob 1. oktob-
ru, dnevu starejših, poudaril, da je staranje prebivalstva 
tudi v Sloveniji proces, ki se mu ne bo mogoče izogniti Po 
napovedih strokovnjakov bo na svetu do sredine tega 
stoletja že petina vseh starejših stara 80 let in več, do leta 
2050 pa se bo število stoletnikov povečalo za 15-krat oziro-
ma s 145.000 v letu 1999 na 2,2 milijona. 

Starostna sestava prebivalstva v Sloveni j i se spreminja z upadan-
jem števila rojstev in daljšanjem živ l jenjske dobe l judi. Konec leta 
2004 je po podatkih SURS-a povprečna starost prebivalcev Slove-
nije dosegla že 40,3 let, zmanjšuje se delež otrok (do 14 let), pove-

čuje pa delež delovno sposobnega prebivalstva (15 do 64 let) in 
starejših (65 let in več). Delež otrok se je s 23 odstotkov v letu 
1981 zmanjšal na manj kot 15 odstotkov leta 2004. V istem 
obdobju seje delež delovno sposobnega prebivalstva (15 do 65 
let) povečal s 66 na 70,4 odstotka. Delež starejših (65 let in več), 
k i j e v Sloveni j i v osemdesetih letih stagniral na 10 odstotkih, 
nakar se od leta 1987 dalje nenehno povečuje i n j e leta 2004 že 
presegel 15 odstotkov. Leta 2004 j e bil delež starejših od 80 let 
pri nas nekaj manj kot 3-odstoten. Osnovna varianta projekci je 
prebivalstva Sloveni je do leta 2050 napoveduje, da se bo do tega 
leta delež starejših (65 let in več) povečal na 31,3 odstotka in 
starih (80 let in več) na 10,3 odstotka. 
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Delež starejšega prebivalstva v EU 
Po n a p o v e d i h E v r o p s k e g a s ta t is t ičnega urada (Euros ta ta ) se bo do 
leta 2 0 2 5 š tev i lo p r e b i v a l c e v d r ž a v E U poveča lo za več k o t 13 m i l i -
j o n o v - s 456,8 m i l i j o n o v v l e tu 2 0 0 4 na 470,1 m i l i j o n a leta 2025 , 
p o t e m pa bo š tev i l o p r e b i v a l s t v a začelo p o s t o p o m a upadat i i n bo leta 
2 0 5 0 doseg lo 449,8 m i l i j o n o v . U p a d e l bo de lež d e l o v n o sposobnega 
p r e b i v a l s t v a s 6 7 , 2 ods to tka v le tu 2 0 0 4 na 56,7 odsto tka v le tu 
2050 . D e l e ž s tare jš ih (65 let i n več ) naj b i se v tem razdob ju skora j 
p o d v o j i l . D e l e ž s tar ih (80 let in več ) se bo p o p r e d v i d e v a n j i h v is tem 
r a z d o b j u p o t r o j i l (s 4 , 0 na 11,4 ods to tka) . 

T u d i sve tovno p r e b i v a l s t v o se h i t r o stara. Staranje p reb iva ls tva po-
m e n i povečevan je š tev i l a i n de leža s tare jš ih p reb i va l cev (65 let in 
več) , posebej s tar ih ( 8 0 let in več) , ob hk ra tnem upadan ju š tev i la ot -
rok ter s labšan ju r a z m e r j a m e d d e l o v n o s p o s o b n i m i n starostno od-
v i s n i m p r e b i v a l s t v o m ( 0 - 1 4 let i n 65 le t i n več) . Po napoved ih O Z N 
se b o tak r a z v o j še nada l j eva l . 

Pop lava d e d k o v in bab ic - p redvsem bab ic , ker ženske ž i v i j o v pov -
p reč j u d l j e od m o š k i h - posta ja namreč sve tovn i po jav , saj se bo p o 
p r i č a k o v a n j i h v sve tu od leta 1955 do leta 2025 š tev i lo l j ud i , starej-
š ih od 65 let, poveča lo za š t i r i k ra t , n j i h o v delež v ce lo tnem preb i -
va l s t vu pa p o d v o j i l . 

Starostna struktura prebivalcev v občini Trzin 
Staros tna s t ruk tu ra p r e b i v a l c e v v o b č i n i T r z i n se n e k o l i k o raz l i ku je 
o d t is te v S l o v e n i j i . S ta t is t i čn i urad S l o v e n i j e j e 2 0 . j u n i j a 2005 izdal 
s ta t is t ične i n f o r m a c i j e o p r e b i v a l s t v u v S l o v e n i j i na zadn j i dan lan-
skega leta. V t e m preg ledu so tud i p o d a t k i o p reb i va l s t vu po obč i -
nah, ce lo tn i p reg led p a j e izde lan na p o d l a g i p o d a t k o v M i n i s t r s t v a za 
no t ran je zadeve ( C e n t r a l n i register p reb i va l s t va in poda tkov D i r e k t o -
rata za upravne no t ran je zadeve p r i M i n i s t r s t v u za not ran je zadeve). 
T o r e j so upoš tevan i p reb i va l c i , k i i m a j o s ta lno p reb iva l i šče v o b č i n i 
T r z i n . P r i m e r j a v a pe t i h s ta ros tn ih s k u p i n p reb i va l s t va S loven i j e in 
p reb i va l s t va o b č i n e T r z i n pokaže , d a j e v T r z i n u v e č j i de lež p reb i -
va l s t va do 3 0 let ( S l o v e n i j a 35 ,40 ods to tka , o b č i n a T r z i n pa 37,96 
ods to tka ) , v e č j i j e t ud i de lež v s k u p i n i o d 30 do 65 let (S loven i j a 
49 ,26 ods to tka , o b č i n a T r z i n pa 51 ,91) , m a n j š i p a j e de lež stare jš ih 
m e d 65 i n 80 let ( S l o v e n i j a 12,32 ods to tka , o b č i n a T r z i n pa 8 ,72) ter 
v s k u p i n i m e d 80 in 100 let ( S l o v e n i j a 3 ,02 ods to tka , obč ina T r z i n 
pa 1,38). Po p o d a t k i h S U R S - a j e v o b č i n i T r z i n zadn j i dan lanskega 
leta ž i v e l a ena oseba, stara več k o t 100 let (ženska) . 

Ju l i j a L o g a r 

Vir: SURS, Statistične informacije, 20.junij 2005, št. 160 

G r a f 1 : S T A R O S T N A S T R U K T U R A P R E B I V A L C E V V SLOVENIJI 
IN V OBČINI TRZIN ( 3 1 . d e c e m b r a 2 0 0 4 ) 

Vir: SURS, Statistične informacije, 20.junij 2005, št.160 
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T a b e l a 1 : 

PREBIVALSTVO PO STAROSTNIH SKUPINAH 
SLOVENIJA IN OBČINA TRZIN, 3 1 . decembra 2 0 0 4 

S k u p a j 

Vir: SURS, Statistične informacije. 20 jun i j 2005, št. 160 

T a b e l a 2 : 
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Študentski klub Domžale (ŠKD) 

Jesenskemu dogajanju naproti 
Mladi iz upravne enote Domžale (kamor spada tudi Trzin) ste ponovno vabljeni v našo druž-
bo Da nam v mesecu oktobru res ne bo dolgčas, smo pripravil i približno petnajst projektov, 
ki j i h ne gre zamuditi. Čeprav ste dneve odprtih vrat, k i so se zgodili 6. in 7. oktobra, že za-
mudil i , ste kljub temu vabljeni v ŠKD, saj so naša vrata odprta vsak dan do 22. ure. 

Kulturno dogajan je 
Izdali smo že razpis, ki smo ga pripravil i za januarske Dneve kulture in na katerega se že lah-
ko prijavite, še prej pa bodo naslednji dogodki: potopisna predavanja bodo potekala tako v 
Domžalah kot tudi Kamniku. V prostorih Študentskega kluba Domžale bomo v četrtek, 20. 
oktobra, ob 20. uri spoznavali Afr iko, kot jo je v stotih dneh spoznala M o j c a Č u k . V Kamni-
ku bomo v Matični knjižnici pripravil i dve potopisni predavanji: 12. oktobra nam bo M a t j a ž 
Corel predstavil Madagaskar, štirinajst dni kasneje (26. oktobra) pa R o m a n a L a p lepote 
Argentine. Obe potopisni predavanji se bosta pričeli ob 19. uri. 
In katere f i lme si bomo ogledali v filmskih večerih? Vsak ponedeljek in petek si bomo po 
vrsti ogledali: Zlo, Napad na policijsko postajo št. 13, Letalec, Hitch - zdravilo za sodobnega 
moškega, Bodi kul, Srhljive skrivalnice. Lepotica pod krinko 2, Brigada 49 in Življenje pod 
vodo. 
Omeniti velja še fotografski natečaj, katerega aktualna tema so tokrat barve. Fotografije lah-
ko pošljete do 4. novembra 2005, podrobnosti in prijavnica pa sta na www.studentski-
klub.com. 

Športno dogajan je 
Tudi na športno aktivnost v mesecu oktobru nismo pozabili. 6. oktobra smo tako začeli s te-
čajem badmintona pod vodstvom inštruktorja Boruta. Na tečaju bomo pridobil i oziroma 
izpopolnili osnovne veščine badmintona. Dobivali se bomo pet četrtkov zapored med 17. in 
19. uro v Taubi centru v Trzinu. Na vol jo je le 12 prostih mest, vse, kar potrebujete, pa je 
lopar, čista športna obutev, obleka, dobra volja in 8.500 tolarjev (za člane) ali 10.500 tolarjev 
(za nečlane). Seveda pa to ni vse, kar se bo dogajalo na športnem področju. Prip-ravljamo 
tudi tečaj športnega plezanja za vse, ki bi se radi naučili osnov varnega plezanja v urejenih 
plezališčih. Gre za strokovno uvajanje v varno plezalno pustolovščino v prijetni družbi. Vse, 
ki vas tečaj plezanja zanima, obveščamo, da se bo po ugodnih cenah »zgodil« 7. novembra 
2005. Vse informacije dobite v Študentskem klubu Domžale ali na www.studentski-
klub.com. Tudi elektrokartinga ne kaže zamuditi. Udeležili se ga bomo 22. oktobra v Ljub-
ljani. Vse skupaj se bo dogajalo v BTC-ju, po pravilih NFS-ja, v ceno paje poleg dvakrat 
desetih minut vožnje všteta še pica in pijača. 

Mateja Kegel 

Razpis »Kultura spalnega naselja« 
Š t u d e n t s k i k l u b D o m ž a l e o b j a v l j a r a z p i s z a p r i j a v o za j a v n o o b j a v o d e l s p o d r o č j a 
f o t o g r a f i j e , filma, p o e z i j e , s l i k a r s t v a , k i p a r s t v a , g r a f i k e in m o d - n e g a o b l i k o v a n j a 
na t e m o » K u l t u r a s p a l n e g a n a s e l j a « . 

Dela bodo objavljena oziroma predvajana na Dnevih kulture, ki bodo potekali od 18. do 22. 
januarja 2006 v Domžalah in okolici. Dela s področja fotografije, slikarstva, kiparstva, grafi-
ke in modnega oblikovanja naj bodo poslana na najmanj šestih fotografijah. Razstava mora 
vsebovati najmanj šest del, razen na področju modnega oblikovanja in kiparstva je del lahko 
manj. Izbrani ustvarjalci bodo dela razstavili na različnih razstavnih prostorih na Dnevih 
kulture. 
Dela s področja filma bodo predvajana na filmskem večeru na Dnevih kulture. Kandidati naj 
svoje filme pošljejo na enem izmed naslednjih formatov: divx, DVD, VHS. 
Dela s področja poezije bodo objavljena na eni izmed prireditev v sklopu Dnevov kulture. 
Besedila je potrebno poslati na disketi oziroma zgoščenki ter v tipkanem izvodu. Izbrani ust-
varjalci so se dolžni udeležiti prireditve, kjer bodo objavljena njihova dela, razen v primeru, 
da se do-govorimo drugače. 

Vsi avtorji sami odgovarjajo za avtorstvo poslanih del. Za izbor, objavo, razstavo ipd. ne pla-
čujemo honorarja. Pridržujemo si pravico, da izberemo kandidate po lastni presoji in izloči-
mo oziroma ne povabimo k sodelovanju tistih kandidatov, katerih prispevek ni zadovoljiv. 
Zavezujemo se, da bomo z izdelki ravnali skrbno in pazljivo. Podatkov avtorjev ne bomo po-
sredovali tretj im osebam in j i h bomo uporabljali samo v namene Dnevov kulture. 

Prispevke pošljite na naslov: Študentski klub Domžale, Ljubljanska 70, p.p. 102, 1230 
Domžale 
s pripisom »za Dneve kulture« ali pa j i h osebno prinesite na isti naslov. Dela s področja poe-
zije lahko pošljete tudi na elektronski naslov info@studentski-klul>.ci)m 

Rok p r i j a v e za vsa p o d r o č j a j e 30. n o v e m b e r 2005. Prijava naj vsebuje naslednje podatke: 
ime in priimek, naslov, letnico rojstva, telefon in elektronski naslov. 

Š K D Domžale 

Botrstvo na OŠ Trzin 
E n a o d o b l i k p o v e z o v a n j a u č e n c e v 
n a šo l i j e t u d i b o t r s t v o . P r v o š o l c i v 
z a č e t k u l e t a d o b i j o s v o j e g a b o t r a , 
e n e g a o d u č e n c e v s e d m e g a r a z r e d a , 
k i g a i z ž r e b a j o z v l e č e n j e m l i s t k a . 
V č a s i h d o b i j o d v a b o t r a , v č a s i h si ga 
še z n e k o m d e l i j o , k a j t i š t e v i l o u č e n -
cev v o b e h o d d e l k i h ( p r v e m in s e d -
m e m ) n i v e d n o e n a k o . B o t e r p o m a g a 
u č e n c e m p r i p r i v a j a n j u n a n o v o 
o k o l j e , š o l s k i r e d t e r j i h d r u g a č e k o t 
u č i t e l j i s e z n a n j a z d e l o m in d e j a v -
n o s t m i n a šo l i . 

Botrstvo traja do konca tretjega razreda, 
ker takrat botr i zapustijo šolo, n j ihov i 
varovanci pa tr i leta zori jo, postajajo od-
govornejši , samostojnejši in v sedmem 
razredu postanejo botri prvošolcem. Na-
men te obl ike so bolj kakovostni odnosi 
med mla jš imi in starejšimi učenci. 
Učenci se bolje spoznavajo, premagujejo 
starostne razlike, se pogovarjajo, izmen-
ju je jo izkušnje, skupaj ustvarjajo, se uči-
j o odgovornosti. . V času razrednih ur se 
ob prisotnost obeh razrednikov štirikrat 
na leto organizirano srečajo. Prvo srečan-
j e j e v razredih mlajših učencev, namen-
jeno p a j e spoznavanju ali ponovnem 
srečanju z botri prejšnjega leta. 
Mla jš i učenci j i m razkažejo svojo uči lni-
co, torbe in zvezke, starejši pa se ob tem 
spominjajo svoj ih izkušenj in občutkov, 
mla jš im pomagajo pri urejanju omaric in 
torb. Drugo srečanje pr ipravi jo botri in 
svoje varovance decembra povabijo v 
svoje matične učilnice, pripravi jo dejav-
nosti in j i h na nek način poučujejo. 
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V oktobru smo izvedli prvo srečanje in 
udeleženci so izrazil i žel jo, da bi se lahko 
srečali večkrat. Drugače se srečujejo pred 
poukom, pri kosi lu, po pouku in opazne 
so iskrice med n j im i , zanimanje, pozi t iv-
na podpora, upoštevanje in zaščita mla j -
ših, ki se ozirajo po botr ih in upamo, 
prevzemajo pozit ivne vrednote. 

Besedilo in foto: Mar ja Gerbec, 
mentorica Skupnosti učencev šole 

P o j a s n i l o 
Članek »Botrstvo na OŠ Trzin« ni 
lektoriran, ker smo ga v oktobrski G4sev 
vključevali naknadno, zalo odgovornost 
za kakšno pravopisno ali drugo napako 
prevzemam nase. 
Zoran Jereb, urednik 

Novice iz Športnega društva Trzin 
v p r i p r a v a h n a t e ž k o z i m o , p o l n o t e k m o v a n j v d v o r a -
n a h , s m o p r v e g a o k t o b r a , n a l e p o s o n č n o s o b o t o , k i s o 
z a d n j e č a s e r e d k e , č l a n i Š D ( b o l j n a t a n č n o k o š a r k a r -
s k e in n o g o m e t n e s e k c i j e ) v s o d e l o v a n j u s P i z z e r i j o 
B a r o n o r g a n i z i r a l i Š p o r t n e i g r e T r z i n . 
Turnir smo poimenoval i tudi vel ik i turnir v nogometu in ko-
šarki, nanj pa poskusi l i z izredno bogatim denarnim skla-
dom (200.000 tolar jev) pr ivabi t i najboljše ekipe iz Trzina in 
okolice. To, da se bodo za nagrade pr i javi le najboljše ekipe, 
se je izkazalo za pravi lno domnevo, žal pa so se nekateri 
ustrašili konkurence, zato j e na turn i r ju nastopilo deset ekip 
v nogometu in le osem v košarki. Po celodnevnem merjenju 
moči smo dobi l i najboljše v obeh športih. V nogometu so 
prvaki turnir ja postali O M W V I R , drugo mesto je dosegla 
ekipa F R U C T A L , tretje pa ekipa PEKOS PUB TRZ IN . V 
košarki p a j e prvo mesto dosegla ekipa Z A Č E T N I K I , drugo 
T N T in tretje Z A S T A V A 101. Vsem najbol jš im čestitke. 
Posebna zahvala pa gre glavnemu sponzorju in soorganiza-
tor ju Mar inu - Pizzerija Baron. 
Kot mnogi že veste je pred nami nova sezona v slovenski 
košarkarski l igi . Ekipa K K U T R I P T R Z I N vas zato že vna-
prej vabi na vse domače tekme, najbol j zagrete pa tudi na 
gostovanja. Da bodo letos boj i še bol j srditi in tekme nape-
te, obl jubl ja že prva odigrana tekma v Pokalu Špar, kjer smo 
v prvem krogu premagali favorizirano ekipo iz Prebolda z 
rezultatom 70:61. Vse domače tekme prvenstva se bodo 
igrale ob sobotah ob 18.30 v telovadnici OŠ Trzin, v tabeli 
pa imate spored za celo sezono. 

za ŠD Trzin Mat jaž Erčul j 

Ekipo Utrip Trzin bodo letos sestavljali: Grega Pevc, Primož 
Polanc, Matjaž Erčulj (cap), Bine Novak, Boštjan Stadler, Jan 
Zakrajšek, Nejc Gustinčič, Nejc Florjane, Rok Žugclj, Anže Be-
čaj, Marko Pogačar, Pavle Porenta, Tomaž Kosmina. Aleksander 
Gabrovšek, Matic Strmole, Jaka Lopatič in Marko Popovič. 
Ekipo bo vodil trener Primož Glavica. Posebna zahvala pa gre 
podjetjema Utr ip Trz in in B i r ing G r o u p , ki nas spremljata in 
podpirata na poti do uspeha. 

3. SKL - skupina zahod sezona 2005 /06 
1. kolo 22.10.2005 

K K U T R I P T R Z I N 
2. kolo 29.10.2005 

ŠD FENOMENI 
3. kolo 05.11.2005 

K K U T R I P T R Z I N 
4. kolo 12.11.2005 

K K U T R I P T R Z I N 
5. kolo 19.11.2005 

KK U T R I P T R Z I N 
6. kolo 26.11.2005 

K K U T R I P T R Z I N 
7. kolo 03.12.2005 

KK LASTOVKA 
8. kolo 10.12.2005 

K K U T R I P T R Z I N 
9. kolo 17.12.2005 

K K VIPAVA 

KK IZOLA 

K K U T R I P T R Z I N 

ŠD MAVRICA K A M N I K 

prosto 

SALONIT ANHOVO 

ŠD JURIJ PLAVA LAGUNA 

K K U T R I P T R Z I N 

K K SMLEDNIK 

K K U T R I P T R Z I N 

10. kolo 07.01.06 
KK IZOLA 

11. kolo 14.01.06 
K K U T R I P T R Z I N 

12. kolo 21.01.2006 
ŠD M A V R I C A K A M N I K 

13. kolo 28.01.2006 
K K U T R I P T R Z I N 

14. kolo 04.02.2006 

SALONIT ANHOVO 
15. kolo 11.02.2006 

ŠD JURIJ PLAVA LAGUNA : K K U T R I P T R Z I N 
16. kolo 18.02.2006 

K K U T R I P T R Z I N . KK LASTOVKA 
17. kolo 25.02.2006 

K K SMLEDNIK : K K U T R I P T R Z I N 
18. kolo 04.03.2006 

K K U T R I P T R Z I N s KK V IPAVA 

K K U T R I P T R Z I N 

ŠD FENOMENI 

K K U T R I P T R Z I N 

prosto 

K K U T R I P T R Z I N 
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Jesensko orientacijsko srečanje v OIC Trzin 

Člani OK Trzin pred pričetkom tekmovanja v precizni orientaciji 

V Trz inu deluje tudi Orientaci jski k lub Trz in. Ustanovi l i smo ga 
novembra lani, člani k luba pa se poleg klasičnega orientacijske-
ga teka ukvar jamo tudi s še dvema or ientaci jskima panogama: 
precizno (z njo se v Sloveni j i ukvar jamo prv i ) in šolsko orienta-
ci jo. Poleg teh poznamo tudi še orientaci jo z gorsk imi kolesi in 
orientacijo s tekaškimi smučmi. V vseh štir ih discipl inah obsta-
ja jo tudi svetovna prvenstva. Člani k luba bomo verjetno prihod-
nje leto predstavljal i slovensko reprezentanco na svetovnem 
prvenstvu v precizni or ientaci j i na Finskem. Sicer pa v Sloveni j i 
aktivno tekmujemo v slovenski or ientaci jski l igi in v slovenski 
l igi v precizni or ientaci j i , k jer dosegamo zav id l j ive rezultate. 
Orientaci jski tek j e posebej popularen v Skandinavi j i , kjer na 
največji tekmi nastopi prek 15.000 tekmovalcev. 
Že v prvem letu delovanja se lahko pohval imo z organizaci jo 
tekmovanja na Flor i janovem sejmu, k jer ste nas lahko spoznali. 

oznate or ientaci jski tek? To j e športna discipl ina, kombi -
nacija teka in orientaci je po neznanem terenu, k i največkrat po-
teka v gozdu. Tekmovalec mora le s pomočjo karte in kompasa v 
č im krajšem času poiskati vse kontrolne točke, ki so vrisane na 
karti in na terenu označene z oranžno bel imi zastavicami. Zmaga 
tisti, ki najde vse kontrolne točke v pravi lnem vrstnem redu in v 
najkrajšem času. Pot med kont ro ln imi točkami ni določena, saj 
j e to naloga tekmovalca. Pri tem Športu je poleg f iz ične priprav-
ljenosti pomembna tudi umska. 

Poleg tega smo organiziral i tr i tekme za l igo v precizni orientacij i , 
pa tudi precej treningov iz precizne orientacije, kjer smo se pove-
zali z Društvom distrof ikov Slovenije. Zadnja tekma, k i smo j o 
organiziral i v letošnji sezoni, j e bila naša prva tekma v sprint 
orientaci j i , izvedl i pa smo j o 15. oktobra. Ta tekma je za razl iko 
od klasične orientacije v gozdu potekala v urbanem okol ju. Proge 
so bile krajše in manj zahtevne ter tako primerne za vsakogar. Če 
nimate kondici je, se po progi lahko tudi samo sprehodite. Udelež-
ba je bi la mednarodna. 
Upamo, da bo tekmovanje v O IC Trz in postalo tradicionalno. Si-
cer pa tekmovanja organiziramo večinoma izven občine Trzin, saj 
na območju naše občine n imamo dovol j orientacijskih kart, ki bi 
j i h lahko uporabil i , čeprav so tudi tereni okol i Trzina zelo zanimi-
vi. Od izdelave novih kart j e odvisen naš šport, saj orientacijskega 
teka žal ne moremo izvajati brez nj ih. N j ihova izdelava pa j e pove-
zana z v isok imi stroški. 

Pa še neka j besed o našem klubu. 
Najakt ivnejši smo Krešo Keresteš (predsednik kluba in strokovni 
vodja), Mateja Keresteš (blagajničarka), An ja Babič (vodim odno-
se z javnostmi) , N i k o Čižek ( inval id z mišično distrof i jo, k i j e 
edini slovenski zmagovalec O-r ingna, največje tekme na svetu na 
Švedskem, v precizni orientaci j i iz Sloveni je) in T i rn i Čižek, 
njegov sin. Počasi pr idobivamo nove člane. Povezali smo se z OŠ 
Trz in, kjer smo zrisali karto šole z okol ico. Na tej šoli bomo nas-
lednje leto organiziral i šolsko državno prvenstvo v šolskem orien-

tacijskem teku. Ver je tno bomo drugo leto pričel i tudi s krožkom 
na šol i . Poleg šolskega tekmovanja bomo v pr ihodnjem letu orga-
niziral i tudi državno prvenstvo v šprintu, tri tekmovanja v precizni 
orientaci j i za tako imenovano Pre-0 l igo, državno prvenstvo v 
precizni or ientaci j i , v Trz inu pa se ponovno srečamo na Flori jano-
vem sejmu in na jesenskem orientaci jskem srečanju v OIC Trz in. 
Nazadnje bi se rada zahvali la vsem našim sponzorjem, ki so pris-
pevali bogate nagrade za tekmo ali pa sponzorirali risanje in tisk 
karte. Zelo lepo so se odrezali predvsem sosedje iz OIC Trz in, kar 
j e prav, saj j e to poleg kolesarske dirke edini večj i dogodek v coni 
sami in l judje so b i l i navdušeni, da lahko pomagajo. 
Če bi radi orientaci jski tek bol je spoznali in vam j e b i lo tekmovan-
j e všeč, vas vabimo, da se nam pridružite, obiščite pa tudi našo 
spletno stran: www.ok t r z i n - k l ub . s i . 

An ja Babič, 
Orientaci jski k lub Trz in 

http://www.oktrzin-klub.si
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Pance - kolesarska »Meka« 
i . ' . .-'.' . ,. .„, . , [i] i ' i . , . 

Bila je nedelja, 21. septembra, in 
nič kaj vzpodbudno vreme za 
kolesarjenje. Toda trzinski Felixi 
smo trmasti, in če se le da, ures-
ničimo načrtovano nalogo. Tok-
rat je bila to udeležba na kolesar-
ski tekmi na Pancah. 
Pance in L ipoglav ležita jugovzhodno od 
Ljubl jane in sta pr i l jubl jena ci l ja kolesar-
j ev iz ožje in širše okol ice Ljubl jane. Na 
Pancah se beležijo celoletni vzponi; na-
ših j e bi lo letos kar 380. Za zaključek pa 
je organizirano tekmovanje na kronome-
ter za različne starostne kategorije. Kar 
osem članov naše kolesarske sekcije, 
seveda najbol jš ih, se je pr i jav i lo na start. 
Nekateri med n j im i so b i l i prvič na 
tovrstni preizkušnji in nasveti starejših in 
bol j izkušenih kolesarjev so še kako 
blagodejno vp l iva l i nanje. Kronometer j e 
tekma, ko si sam s seboj, ker vsako mi -
nuto stana nov tekmovalec. Zaradi ovin-
kov, vzponov in spustov ne vidiš sotek-
movalca, ki bi t i b i l dodatna motivaci ja 
za dohitevanje in prehitevanje. Kot že 
vel ikokrat smo se Fel ix i tudi tokrat dobro 
odrezali. V posameznih kategori jah smo 
prikolesari l i zlato, srebrno in tr i bronaste 
medalje na kronometru in pokal za naj-
starejšo udeleženko za celoletne vzpone. 
Na ci l ju, to j e pred okrepčevalnico na 
Pancah, kjer j e kontrolna knj iga pr i javl je-
nih vzponov, se je zbralo štiristo kolesar-
jev in n j ihovih somišl jenikov ter l jubite-
ljev kolesarjenja, ki so v tem letu opravi l i 

Opozor i t i pa moram še na eno pomemb-
no nalogo članov naše kolesarske sekcije. 
Pet kolesarjev Fel ixov se je 4. septembra, 
to je en teden pred kronometrom na 
Pancah, udeležilo maratona na Ptuju. Na 
startu pr i jav l jenih 5.800 kolesarjev 
pomeni daleč najštevilnejšo udeležbo v 
letošnjem letu v Sloveni j i . 

Meta Železnik 

D e j a v n o s t T D Trz in 

Ker j e zaradi slabega vremena po-
h o d po pešpoteh občin Trzin, Men-
geš in Vodice na prvi predvideni ter-
min odpadel, ga bomo organizirali v 
soboto, 5. novembra. Zbral i se bomo 
ob 8. uri pred OŠ Trzin. 

TD Trzin 

• R e z b a r s k a d e l a v n i c a pod mentorst-
vom gospoda Marjana Vodnika po-
teka vsak torek od 17. do 19. ure v 
tehnični uči ln ic i Osnovne šole Trzin. 

• F o l k l o r n a s k u p i n a OŠ in T D Trzin 
pod mentorstvom gospodične Mojce 
Tavčar se j e pričela 14. oktobra, vaje 
pa potekajo v mal i telovadnici OŠ 
vsak petek od 14.45 do 15.45. ure. 

• T e r a p e v t s k a g i m n a s t i k a poteka 
vsak torek od _18.30 do 19.30 v mal i 
telovadnici OŠ Trz in pod vodtsvom 
priznane terapevtke. 

• U s t v a r j a l n e d e l a v n i c e potekajo 
vsak ponedeljek v Centru Ivana Hr i -
barja od 17. do 19. ure pod mentor-
stvom gospe Žarke Bol t in - Kregai. 
Okv i rn i program: v oktobru bo pote-
kala izdelava vošči lnic (lepljenke, 
šivanke in servietna tehnika), v no-
vembru bomo izdelovali praznične 
pogr in jke (servietna tehnika na teks-
t i lu , namizna dekoracija), v decem-
bru novoletne okraske, januarja se 
bomo v okv i ru vezenja srečevali s 
tradicionalnimi mot iv i , februarja bo-
mo izdelovali pustne maske iz maše 
papirja, marca in aprila pa namizne 
dekoracije, butarice in pirhe. Poleg 
tega j e treba omenit i še učenje 
osnovnega krojenja in šivanja lažj ih 
oblači l ter spoznavanje in rokovanje 

s š ivaln im strojem. Za vsakokratno 
delavnico bodo v Občinskem infor-
mat ivnem središču na Ljubl janski 
12f na vo l jo informacije o potrebnih 
pr ipomočkih. 

Tržnica jesenskih pridelkov bo 
predvidoma potekala tr i sobote (22. 
oktobra ter 12, in 19. novembra med 
10. in 13. uro pred Vinsko kletjo 
Uršič. 

od enega do največ 167 vzponov. V okv i ru le 
teh smo Fel ix i prikolesari l i plakete za deset 
in več vzponov, bronaste medalje za dvajset, 
srebrne za trideset, največ naših članov pa si 
je pr isluži lo zlato medaljo za štirideset in več 
vzponov. Zadovol jn i smo si izmenjal i čestit-
ke in iskreno sprejeli zaobljubo za prihodnjo 
sezono, da bomo »vsaj tako pr idni« kot letos, 
če ne še bol j . V pri jetnem vzdušju smo na-
dal jeval i druženje in spoznavanje s kolesarj i 
iz drugih krajev in društev. Vsem dobi tn ikom 
odl ič i j na Pancah čestitamo, prav tako pa 
izrekamo zahvalo našemu mentor ju Srečku 
za vzpodbude in potrpl jenje, kolesarjem pa, 
naj vztrajajo še naprej. L jub i te l j i kolesarske-
ga športa, ki bi se želeli vk l juč i t i v naše vrs-
te, pa vam manjka malo korajže, ne 
odlašajte, pridite! 
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Popotovanje po Tajski in Kambodži (ix. del) 

Phnom Phen - Čakanje na 
tajski vizi 
Tako j , ko sva pr ispel i v g lavno mesto 
Kambodže Phnom Phen, sva s top i l i v 
akci jo, ko t smo j o va jen i samo na te lev i -
z i jsk ih ekranih. Na vsak način sva hote l i 
č im prej pr i t i do tajske ambasade in s tem 
do tajske vize. Ker p a j e b i lo že pozno 
popoldne i n j e sonce vedno bol j s i l i l o za 
obzor je, se nama j e neznansko mud i l o , 
da nama ne b i pred nosom zapr l i vrata. 
Taksist i na mo to r j i h so takoj , ko sva se 
po jav i l i na u l ic i , zavohal i b izn is in se kot 
muhe zbral i ok rog naju v neznanski gruč i 
ter d rug čez drugega brenčal i , v p i l i ter se 
prerekali , kdo bo naj in vozn ik . Že tako 
sva b i l i ž ivčn i , potem pa še t i k r ičeč i 
jastrebi, s kater imi se ne da norma lno 
zmeni t i ! Toda kar naenkrat m e j e prevzel 
adrenal inski val , moment za tem sem se 
popolnoma vž ive la v t renutno s i tuaci jo 
ter se prelevi la v nekaj popo lnoma druge-
ga kot običajno. Nastopi la sem kot ve l i k i 
šef, pri čemer se m i j e vrat razpotegni l 
nekam prot i ob l akom kot ž i ra f í , k i se ste-
guje pro t i l is t ju na na jv i š j i h vejah dreve-
sa. Najpre j sem s suvereno držo ve l i kega 
mogotca vse utišala in tako j za tem zače-

I:lel s sloni 

la drzno izdajati navodi la svo j im »pod ložn i -
kom«. Za čudo so me za nekaj t renutkov vsi 
napeto poslušal i in zavzeto p r i k imava l i , češ, 
razumemo, da žel i ta č im prej pr i t i do amba-

sade. Potem pa se je zopet vsul val gla-
sov, k i so d rug čez drugega tu l i l i : j a , ja , 
j a , j a , razumemo, j a , j az bom, ne, jaz 
b o m pel jai , j az vem, k je j e ambasada... 

Vasica v provinci Mondulkiri: Mama : otroki pred vaško kočo krito s slamo 
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Vasica Pontag (provinca Mondulkiri) v objemu divje, rdečkaste pokrajine 

. . - • • s f f " M 

Pa sem j i h spe l ut išala. V s i so d r ža l i prste 
na ust ih , k o sem na k o n c u p ř i b i l a , da p la-
čava samo en do la r na osebo, kar j e za 
v o ž n j o tu j cev i z r edno n i z k a t a r i f a , in t o v 
obe smer i - t j a in nazaj . Z a čudo so b i l i 
zopet vs i za ( v e r j e t n o zarad i v e l i k e kon -
kurence, no , pa tud i zaradi m o j e o d l o č -
nost i ) , i n so p o n o v n o p r i č e l i k r i ča t i : j a j a , 
j a z , j a , j a z . . . N o , pa sva i z b r a l i na jbo l j 
s impa t i čnega i n s m o se o d p e l j a l i po kao -
t i č n i h cestah mesta , pr i č e m e r sem ne-
nehno p r igan ja la mo to r i s t a , na j vendar le 
m a l o bo l j p r i t i sne na p l i n . 
T o d a žal j e b i l a ambasada že zapr ta , t ako 
da sva m o r a l i p r i t i zope t n a s l e d n j i dan. 
Po leg tega so nama t a m k a j š n j i u radn i k i 
poveda l i , da v i z e n i k a k o r ne m o r e v a d o -
b i t i n i t i v dveh d n e h , ka j šele v enem in 
da b o v a hočeš nočeš m o r a l i čaka t i ce l i h 
pet dn i . Pet dn i ! N e m o g o č e ! I n t o k l j u b 
n a j i n i m m i l i m p o g l e d o m , k i so se kar les-
ke ta l i pred ob raz i z a d r g n j e n i h u r a d n i k o v . 
V s i p lan i so sp lava l i po v o d i . . . . K a k o 
p rež i ve t i teh pet dn i? P h n o m Phena sva 
ime l i namreč že p o l n o g r l o , denar ja pa 
tud i ne na pretek. M o g o č e v p r o v i n c o 
Ra tanak i r i , k j e r ž i v i j o k a m b o š k a p l e m e -
na? N e , d o t j a j e preda leč i n p redrago. 
M o g o č e p r o v i n c a M o l d o k i r i , k i j e m a l o 
b l i že , a k l j u b temu še v e d n o kar da leč? 
T o d a t u d i d o t j a j e zarad i s l ab i h ces tn ih 
povezav težko pr i t i . S p l o h pa ne z a v t o -
b u s o m . K v e č j e m u s t aks i j em. M o g o č e ? 
Z vso v n e m o sva p o ce l em mes tu s t i ka l i 
za p o t e n c i a l n i m i taks is t i ( t oda n j i h o v a 
tar i fa j e b i la o k o l i 30 d o l a r j e v , pa še to s 

p o g o j e m , da na jdeva še neka j l j u d i , k i b i se 
pe l j a l i z raven . V n a j i n e m p r i m e r u o d l o č n o 
p redrago) i n p i c k - u p i ( p o l t o v o r n j a k i s p r i k o -
l i co ) . S l edn j i h , ko t da b i nad nama žde lo 
p rek le t s t vo , n i b i l o v mes tu n i k j e r . T u r i s t i č n e 
agenc i je pa so ponu ja l e samo o rgan iz i rane , 
p redrage iz lete. I n k o sva tako tava l i po mes-
tu ter p reža l i na vse s t ran i , j e K a t j a i zs led i l a 
agenc i j o , m i s l i m da ed ino v ce lem P h n o m 
Phenu, k i j e o rgan i z i r a l a p revoze s p i ck -
u p o m , in to ce lo d o M o l d o k i r i j a . Po leg tega 
nama j e še f agenc i je zn i ža l ceno s petnajs t 
d o l a r j e v na deset. I n s icer p r v i č za to , ker sva 
ga p r i b l i ž n o u r o i n p o l čaka l i v n j e g o v i p isar -
n i , d rug i č pa zato, ker sva t o ž i l i , da si ko t 
š tuden tk i r i t i r avno ne b r i ševa z dena r j em in 
da nama j e že v o ž n j a zadaj v p r i k o l i c i draga, 
ka j šele da b i si p r i v o š č i l i v o ž n j o v kab in i 
p o l t o v o r n j a k a . 

Provinca Mondulkiri 
Z j u t r a j n a j u j e še f agenc i j e ( i n n a j i n p r i j a t e l j , 
ko t s e j e sam označ i l ) z m o t o r č k o m zape l ja l 
d o zb i rnega mesta, k je r sva se skupa j s sami -
m i d o m a č i n i v k r c a l i na p r i k o l i c o p i c k - upa. 
Pr i t em ne s m e m zaob i t i de js tva , d a j e b i l 
p o l t o v o r n j a k d o konca na ložen z vsem m o ž -
n i m - z l j u d m i i n razno k ramo. Z n o t r a j av to -
m o b i l a s e j e st iskala tako imenovana e l i ta , 
šo fer i n še t r i j e p o t n i k i , k o t sardele v konzer -
v i . T o d a sardele, k i j i m n i b i l o po t rebno pre-
našat i p rhu tavos t i ve t ra te r v d i h a v a t i rdeč-
kastega p rahu , k i s e j e v neznansk ih k o l i č i -
nah d v i g o v a l z m a k a d a m s k i h cest , po ka te r ih 
s m o se v o z i l i . Z a d a j , na p r i k o l i c i , k j e r sva se 
po s i l i razmer precej neudobno names t i l i 

m e d v e i n še t r i je s o p o t n i k i , smo si de l i l i 
p ros to r s pake t i vseh vrs t , v r e č a m i ( i z 
neka te r ih so ce lo m o l e l e k u r j e tace in se 
neprestano d r g n i l e o b m o j o osebno prt-
l j ago) , n a j i n i m a n a h r b t n i k o m a ter z m o -
t o r j e m . N a t e m m o t o r j u sem mora la 
skoz i ce lo v o ž n j o , k i j e t ra ja la p r i b l i ž n o 
sedem ur , sedet i j a z . Pač n i b i l o drugega 
pros tora , k a m o r b i se lahko namest i la . 
N o , še hu jša j e b i l a čez neka j dn i vožn ja 
naza j , saj sva se takrat v p r i k o l i c i s K a t j o 
s t i ska l i skupa j s še šes t im i p o t n i k i . P r i 
t em sem se zarad i s labe ceste in zaradi 
nekega t i pa , k i s e j e s t lač i l t i k po leg me-
ne, ce lo po t buta la z r o k o v nas lon jač 
s to la , k i g a j e s seboj t o v o r i l nekdo od 
navzoč ih . K l j u b napo rn i v o ž n j i in m o č -
n e m u ve t ru (zarad i h i t re vožn je ) p a j e 
b i l o neznansko lepo opazovat i ze leno 
p o k r a j i n o , k i j e počasi prehaja la v džung-
lo in b i l a v p r v e m p l a n u posejana z lese-
n i m i v a š k i m i h i š i c a m i v o b j e m u pa lmo-
v i h dreves. Počas i pa s e j e sp remin ja la in 
pos ta ja la b o l j i n b o l j h r i b o v i t a . V s e 
n a o k r o g g r i č i ( p o v p r e č n a v i š ina j e 800 
m e t r o v ) , nekater i po ras l i z d r e v j e m , 
nekater i le s t r avo , že od sonca suho, k i 
j o j e veter nenehno poz ibava l sem in t ja . 
M o n d u l k i r i namreč p o m e n i srečanje 
h r i b o v i n se p o v s e m r a z l i k u j e od osta l ih 
p rede lov K a m b o d ž e . T o p r o v i n c o so 
p o i m e n o v a l i t ud i k a m b o š k i d i v j i v z h o d , 
ker lež i na v z h o d n e m d e l u države, po 
d i v j o s t i p o k r a j i n e i n m a j h n i nasel jenost i . 
Saj tuka j p r e b i v a m a l o l j ud i , p redvsem 
revne man j š i ne v i z o l i r a n i h vasicah. 
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Glavno mesto prov ince M o n d u l k i r i se 
imenuje San Monroen i n j e bo l j podobno 
vasici kot mestu. Vse, kar premore, j e 
majhen trg, nekaj hiš naokrog in rdečkas-
te, zelo prašne ceste. T i s t i h nekaj h iš, v 
katerih oddajajo sobe popo tn i kom, pa so 
zelo urejene. No , vsaj na j ina j e b i la . T u d i 
l jud je so izredno pr i jazni , le cene so zara-
d i slabih cestnih povezav v tem k o n c u 
višje. 

Potepanje po okoliških gričih 
Tis t ih nekaj dn i , k i naj b i j i h preživel i na 
tem območ ju , sva hote l i kar se da dobro 
izkor ist i t i . Ker pa so razdal je dokaj vel i -
ke in n isva ime l i lastnega prevoznega 
sredstva, sva se o d l o č i l i najet i vod iča z 
imenom T ina , k i j e b i l ver je tno eden red-
k i h v tem oko l ju , k i s e j e sploh ukvar ja l s 
tem poslom. T ina j e b i l m lad , oko l i 20 let 
star fant , s kater im s e j e b i l o izredno lepo 
pogovar jat i , pa tudi dobro barantat i za 
ceno n jegov ih tur is t ičn ih uslug. Z n j i m 
sva preživel i dva dn i . P rv i dan smo se 
skupaj s še dvema Francozoma (eden j e 
bi l zdravnik , k i že več let s lužbuje v 
Kambodž i , d rug i pa n jegov pr i ja te l j pia-
nist, k i g a j e pr išel obiskat) odprav i l i na 
celodnevni t rek ing na s lonih. Naj lepše j e 
sedeti v dokaj udobni košar i , p r i t r jen i na 
s lonovém hrbtu in se počasi in pozibava-
joče pomika t i po čudov i t i pok ra j i n i , k i se 
razteza o k r o g in okrog. Vmes smo se 
ustavi l i tud i v eni izmed vasic, k i j e štela 
kakšnih deset revnih lesenih hišk, k r i t i h s 
slamo. V b l ižn j i oko l i c i j e stal skromen 
vrt iček, vodn jak in ograda, v kater i so se 
pasle krave. Po dvor išču so se sem in t j a 
pod i l i prašiči, kokoš i , kakšen psiček in 
seveda vaški o t ročaj i . 

D rug i dan sta po naju 
pr iš la dva motor ista, 
po leg T ine še njegov 
kambošk i uslužbe-
nec, k i pa n i znal be-
sede angleško. Na to 
smo se do lgo voz i l i 
po prašnem makada-
mu, tako da smo b i l i 
vsi rdeči od prahu. 
Naš c i l j so b i le pred-
vsem samotne vasice. 
T i na nama j e povedal 
nekaj običajev, k i se 
j i h d rž i jo v oko l i šk ih 
vaseh. Po enem 
izmed n j i h mora fant 
(preden se poroč i z 
dekletom) eno leto 
preizkusno preživet i 
pr i starših bodoče 
neveste. Ka j t i vzame-
ta se lahko samo, če 
so starši z n j i m zado-
vo l jn i . Da se to ugo-
tov i , p a j e potreben 
čas. O b porok i nato 
p r i red i jo zabavo, na 
kateri zakol je jo b ivo-
la al i k ravo (vsak si 
speče svoj zrezek), 
p i je jo r iževo v ino , k i 
ga hran i jo v lončenih 

vrč ih , igra jo na tradi- . ., , , , 
c ionalne instrumente Domačink, na vas, pri domačem opravdu, ločevanju nza od 

in plešejo. T i na j e njegovih lušč,n 

povedal tud i to, d a j e 
ve l i ko l jud i na vasi, kar se re l ig i je t iče, še al i pa s krščanstvom. Toda še vedno j e 
vedno an imis tov. Res p a j e , da se je ta prvo- oko l i n j i hov ih hišk v idet i drevesca, nare-
b i tna vera v duhove pomešala z bud i zmom jena iz slame, k i j i h domač im postavl ja jo 

z namenom, da b i j i m prinesla srečo. Pod 
temi drevesci nato duhovom žrtvuje jo 
ž ival in z n jeno k r v j o namažejo drevesce. 
Ve r j ame jo , da bo to pr ineslo dobro leti-
no, zdrav je . . . Ima jo tudi hišice, v kater ih 
prebivajo duhov i . Skratka zan imivo, 
predvsem za tiste, k i neradi na vsakem 
koraku srečujejo turiste in si že l i jo doži -
vet je neokrnjene narave ter drug ih kul tur . 
K o sva se po nekaj dnevih zopet v rn i l i v 
Phnom Phen in dob i l i svoj i dve težko 
pr ičakovan i ta jski v iz i , sva si kup i l i avto-
busni kart i d i rektno do Banghkoka - da j a 
spet ne b i ime l i kakšnih problemov na 
mej i . V Banghkoku sva se tako kot veči-
na popotn ikov zasidrali na najbol j turis-
t ičn i u l i c i Khao San Road. Na tej u l ic i j e 
namreč vsega na pretek: po lno restavra-
c i j , t rgov in ic , prenočišč. Sicer pa nama to 
ve l i ko mesto n i kaj pr ida zlezlo v srce 
V e l i k o mesto pač. Zan im ivo in pestro 
predvsem za nakupovanje, preden skočiš 
na letalo in odpotuješ domov. Kakšna 
škoda, pa ravno lepo sva se vživel i . 
(Konec) 

V zadnjem delu pick - upa sva se v eno smer peljali približno 7 ur (skupaj z domačim i 
njihovo kramo). 

Besedi lo in foto: M i r j a n i Štih 
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Odšla si tja, kjer ni skrbi in ne gorja 
Leta19811 so v T rz i nu odpr l i nov vrtec in ti, Jana, si takrat iskala prvo službo. B i l a s. presrečna, ko so te sprejeli v 
ko lekt iv . Z veseljem s, hodi la v službo, med otroke, katere si neizmerno l jubi la. Nabi ra la si znanje in prve izkuš-
nje, kma lu oprav i la s t rokovni izpit. 

Leta so minevala. Ustvar i la si si družino. Dob i la si dobrega moža in ustvari la sta topel dom. Z ve l i k im i težavami si 
rod i la dve hčerkici . L jub i l a si dom in družino, vrtec in malčke. 

K o j e pred leti odšla iz službe dotedanja vodja vrtca, so sodelavke izbrale tebe za to delovno meslo Vo l i no in l ju-
beznivo si opravl ja la dane naloge. Kazala si načrte, kako pr i t i do nov ih prostorov, saj j e bi la tedanja slavba vrtca 

. « . M premajhna. Težavno m z ve l iko vroče k rv . ste dobi le nov oddelek Palčiča, kjer so b i l i prostori za o l rokc žal „ a do-
r , . , , . k a j n e P r » ™ r n i lokaci j i . Stor i la si vse, da bi malčk i radi hod i l i v vrtec, starši pa b i l i zadovol jn i . Vsa leta si oreanizi-
r la odhode na letovanja, k je r so se otroci uč. l , plavat i , in z imovan ja na bele poljane, kjer so neredki ,zmed n j i h prv ič stopi l i na smu^i T a m 
ste se srečevale s ko legicami iz d rug ih vrtcev in si izmenjavale izkušnje. 

o i : r ^ r a l i - , i r Z i n J e r t a l , S a ™ ° S t Ť a 0 b Č i n a - v n e m a l a S 0 S C B i l a Si pod drobnogledom občinskih mož in svetnikov 
S 1 'm P - e r P O i a K , g r a ' r , h S r C d u ' C V m ° S , a l e g a m a , e r i a l a ' k i S e p 0 t r e b u - i e z a a k l i v n ° P o v i j a n j e otrok. Pregledovali so t i vse 

naročilnice. Udelež i la s, se vseh sestankov, pr ihajala pozno zvečer domov, večinoma slabe vol je, ker so t i t renja irgala srce Vse več od loč ! 
lev so sprejemal, obč.nsk, možje m ne več stroka (prehrana...). Jana, t i si vedela, da se o t rokom dela kr iv ica, zalo l e j e vse to preveč bol lo 
Ob združ i tv i vrtca s šolo j e posla,alo še težje. Za 10 delovno mesto si s, mora la pr idobi , , ustrezno izobrazbo N a r e d i l i si šolo zTmvnatehe 

b o T i m e i f t T n a P î î f . k ° f U l t e l ° U n , r r Z e V M a r Í b 0 r U 2 V d i k ° e n e r 8 ' j c - dobre vol je si se redno voz i la v ž a l c i M r -
bor, k jer ste ime l predavanja. Udeleževala s, se raznih seminar jev, srečanj, k i j i h j e organiziralo Min is t rs tvo za šolstvo. Poglabl janje zna, ja 
n nabiranje nov ih izkušenj, predvsem od kolegic! Pri vsem tem je najbol j trpela tvoja družina, saj te pogosto n i b i lo doma M o ž m hčerkTso 

• vztra jno stah „ b stran, m t, pomagal, ob šolsk.h naporih. Vsak dan s, b i la pri meni m me prosi la, naj pel jem hčerki popoldne v o lo eno v 
glasbeno, drugo v baletno. Sama p a s i hitela prot i Mar iboru . B i l a si tako dobra, da si „ b v ikend,h še vedno našla čas za družinske izlete 
Jana preveč k r m e se t, j e zgod i lo ! Obsoja l i so tc, d a j e tvoje službeno delo nezakonito, ker si preko Študentskega servisa z a p o s l i l i nado-
mestno varuh,njo ot rok, medtem ko j e b i la stalno zaposlena na porodniškem dopustu, in sicer z dovo l jen jem nadrejenega Pojavi la e t 
g ožnja, da dobiš poz,v od sodnika za prekrške. Vse te kr iv ice so te preveč prizadele, močno načele srce in dušo. B i l a si preveč čus vena In 
vesela, ker so t, b i l . v podporo starš, o l rok iz vrtca. Vedel i so, da delaš dobro in s t rokovno z n j i hov im i o t rok i 

! " l ? ' P U ^ a l , e d 0 k 0 n r a n e g a u ! N ' a j t > 0 y S i S i ? e l e l a d , p k " m r a t l ' m a n J k a l l i l e »smi zagovor. Toda kruta usoda je holela drugače T r , 
mesece s, se bor , a za z .v l jen je bi la s, močna, zato smo vsi upali , da t i bo uspelo. K o si zadnj ič odprla svoje irudne oč i smo b i l i vsTpres eč-
m , ker smo ver je l , in upali , da bo tvo ja železna vo l ja premagala trpl jenje, ža l se j e zgodi lo najslabše, izgub i l i smo te< 

1 ° t t S l T - ' T k e r Ž e J ' T ' Ť Z a p 0 S l e , 1 Í n a V i š j i h P ° l o Ž a j i h n e b i b i l i l a k o t r d i ' J u d i . sodelavcev. Na j o vzgo j i o.rok odloča 
stroka, k i ve, kaj otroci potrebujejo, da bodo radi hod i l i v vrtec. Ot roc i so največje bogastvo mar ne'' 
Hvala vsem, k , ste m nam še v teh težkih t renutkih stojite ob strani, nas bodrite z lepimi besedami in m is l im i ter nam dajete moči za živl jenje. 

Jana, vedno boš ostala z nami v naših src ih! 
Kogar imaš rad, n i ko l i ne umre, samo daleč, daleč je . 

Mar i j a Konc i l i ja 
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29.10 2005 

30.10 2005 

4.11.2005 

5.11.2005 

9.11.2005 

12.1 1.2005 

12.11.2005 

16.11.2005 

19.11.2005 

19.11.2005 

oklober, november 

25. 11.2005 

26. 11.2005 

D U Ž e r j a v č k i 

V O I ' D Onger Trz in * 

J K P Prodn ik d.o.o. 

13:00 Obč ina T rz i n 

18:00 O O Z B T rz i n 

T D T rz i n 

M O P D Onger T rz i n 

V O PD Onger T rz i n 

Kar i tas 

V O PD Onger Trz in 

D U Žer javčk i 

ŠD T rz i n 

PD Onger 

Obč ina T rz i n 

T D Trz in , Obč ina T rz i n 

M O PD Onger T rz i n 

T D T r z i n 

T D T rz i n 

T D T rz i n 

Izlet v neznano 

Iz let : Za K u m l e h o m - V i s o k i Mavr inc ( lahka neoznačena pot ) 

Odvoz kosovn ih odpadkov, zbi ranje in odvoz nevarnih odpadkov iz gospodinjstev 
2. prostorska konferenca, Dvorana Mar jance Ručigaj ( C I H ) 

Spominska komemorac i ja ob dnevu mr t v ih (pr i spomeniku ob OŠ T r z i n ) 

Predstavitev T rz ina pred Prešernovim spomen ikom v L j ub l j an i 

Iz let : Grohat 

S p o m i n s k i p o h o d na O k r e š e l j 

Dobrode ln i koncert 

Iz let : V i v o d n i k (Men ina planina) 

Iz le t : mar t inovanje 

Ma lonogomc tn i tu rn i r 

Onger: »Po škratkov i po t i« 

Ku l tu rn i večer 

Mar t inovan je v T rz i nu 

Izlet: Hud ičev boršt 

Jesenske tržnice ( 2 2 . 1 0 , 1 2 . 1 1 . in 19. 11 . 2005) 

Slov. pesem in ples - podel i tev pr iznanj za lepo urejene domove 

Razstava v av l i C I H 

Več in fo rmac i j o pr i red i tvah v organizac i j i Planinskega društva Onger Trz in dob i te na spletni strani: www.onge i .o rg . 

http://www.ongei.org


VRTNARSTVO g a š p e r l i n 

U G O D N A J E S E N S K A P O N U D B A : 

a k r i a a o a S M M » v s s h v r s t 

® m a M w 

i i j J l l í ž i 

\ I U m v p e n w d b f e a d s x a ® m á i & í & i 

Delovni čas: od 8. do 19. ure, ob sobotah od 8 . do 13. ure 

[ J V C P A N A S O N I C I S O N Y I P H I L I P S I C A N O N I G B C 
H Y U N D A I I T H O M S O N I D A H L E I I B I C O I B R O T H E R 

A V O I D / V I D E O / B I R O A P A R A T U R E 
Nudimo hitro in zanesljivo popravilo praktično kateregakoli aparata. 

PON-PET: 8-16h, TOR: 8-18h 
Poslovna stavba, Brnčičeva 13, T 01 563 40 60. E. servis@ 1-servis si 

S 

prvi servis 
ČRNUČE 

$ m s m m 
S A L O N Z A N E G O T E L E S A 

L j u b l j a n s k a c e s t a 1 2 , T r z i n 

t e l e f o n : 0 1 / 5 6 4 2 1 7 5 , g s m : 0 4 1 9 6 9 6 4 2 

V našem salonu nudimo: 

• k l a s i č n a m a s a ž a t e l e s a , 

• f i n s k a s a v n a z b a r v n o t e r a p i j o 
/možen najem brez doplačila/ 

• s o l a r i j 

• m o ž e n n a k u p d a r i l n i h b o n o v 

VABLJENI! 

S tem oglasom 10 % 
popust na vse storitve! 

Montaža klasičnih in SAT anten ter avtoakustike 

a imi t M o s t e 9 9 pr i K o m e n d i 

r Í 2 Í 1 2 1 8 K o m e n d a 

V — — v t , - ^ S B F Tel.: 0 1 / 8 3 4 - 3 5 - 8 7 

RTV 
L 
GORENC s.p., Liparjeva 16, Mengeš, GSM: 041/644 121 

Popravila: - TV sprejemnikov 

- PC monitorjev 

- audio naprav 



s o m " D t o p í ! 2 m 

Akcija velja od 20.10 do 29.10.2005 

NOVO! 
bela tehnika 

v Prodajnem centru SAM Jarše 

SAM d.o.o. Domžale 
Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1 2 3 5 Radomlje 

tel.: 0 1 / 7 2 9 88 00; fax: 0 1 / 7 2 9 88 3 2 

tel.: 0 1 / 7 2 9 8 8 4 3 oddelek elektro mater ia la in bele tehnike 




